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 60שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 13.11.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ר מועצת העיר"ראש העיר ויו - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o ע"חבר מועצה ומשנה לראה - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o ע"חבר מועצה ומשנה לראה - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר ישראל מורן 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o ע"מ ראה"חבר מועצה ומ - מר נוימרק זוהר 

o ע"חבר מועצה וסגן ראה - יםמר זברלו חי 

o ע "חבר מועצה וסגן ראה - מר סוטובסקי מיכאל 

o ע "חבר מועצה וסגן ראה - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 
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o חבר מועצה - ח קייקוב ראובן"רו 

o  'חברת מועצה - בשארי עינב-קפלןגב 

o ע"חבר מועצה ומשנה לראה - ר רוק מאיר"ד 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o ע"חברת מועצה וסגן ראה - גב' עדן רבקה 

 

  נכחו:כמו כן 

o ל העירייה"מנכ - מר ארז ניסים 

o ל מי שקמה"מנכ - מר אריק מולה 

o ש העירייה"יועמ - ד יונת דיין"עו 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o סגנית דוברת העירייה - שירלי מורה 

o מי שקמה"מנהל כספים  - מר עקיבא זינגר" 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 
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 פרוטוקול

. על סדר היום, הצעה 60חברים אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

לסדר של חבר המועצה שי קינן בנושא של הקמת קריית חינוך מיוחדת. 

בהזדמנות זו אני שולח מפה איחולי החלמה מהירה לרבקה עדן שבבית 

 חולים. היא קיבלה אירוע לצערנו הרב. 

 מה, לבבי? מר שי קינן:

 מוחי. מר יוסי זיידה:

מוחי. אבל היא מדברת ולאט לאט חוזרת לעצמה. אין לה שום דבר קיצוני.  מר מוטי ששון:

 בריאות והחלמה בשמכם אני שולח לה. 

 תאחל לה מכולנו מוטי. מר יעקב מזרחי:

 אמרתי, לא שמעת. בשם כולנו. טוב שי, בבקשה. מר מוטי ששון:

 

 ת קריית חינוך מיוחדשל חבר המועצה שי קינן בנושא הקמ –הצעה לסדר  .1

 כן, טוב אני מוטי ברשותכם אני אפתח מהצעתי השנייה מאחר ההצעה מר שי קינן:

הראשונה להקמה של קריית חינוך מיוחד ואני ביקשתי מכמה ראשי עיר 

 להגיע ולראות מה הם עשו בתחום ונענו לבקשה שלי.

 ממי? מר יוסי זיידה:

 י ערים.אני אומר שביקשתי ממספר ראש מר שי קינן:

 ראשי ערים? מר יוסי זיידה:

כן, להגיע ולראות מה נעשה אצלם ברחבי העיר בתחום הזה ונעניתי לבקשה.  מר שי קינן:

זה עוד לא קרה, עוד לא הספקתי לעשות זאת ולכן אני מעדיף להגיע לישיבה 

הבאה אחרי שביקרתי במספר ערים וקיבלתי פרספקטיבה די רחבה על 

 הנושא. בכל מקרה,

 אתה רוצה להעביר, מוטי ששון: מר

 ירד מסדר היום.  מר יוסי זיידה:

 כן, כן. מר שי קינן:

 על פי בקשתו של שי קינן.  ירד מסדר היוםלישיבה הבאה, בסדר.  מר מוטי ששון:

 בכל מקרה נבקש להכניס את זה בצורה מסודרת. מר יוסי זיידה:

 ושא גינות עבור ילדים אלרגנים.נעבור להצעה לסדר יום של שי קינן בנ מר מוטי ששון:

 



 554פרוטוקול  13.11.2022 –ליום  60מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

7 
 

של חבר המועצה שי קינן בנושא הכשרת גינות עבור ילדים  –הצעה לסדר  .2

 אלרגיים

טוב, ההצעה הזאת הובאה כאן על ידי למועצה לפני למעלה משנה. היא  מר שי קינן:

בילדים שהם  . אני בזמנו ביקשתי מוטי שאנחנו נתחשב4.7.21-הובאה ב

אלרגיים. אני לא חושב שכדאי להחריג אותם. אז כבר לפני שנה וחצי נתתי 

דוגמאות למכביר על ערים שזה קורה אצלם בתחומן כמו ראשון, כמו רעננה, 

כמו מודיעין. כמו, נתתי רשימה של ערים. בזמנו אמרת לי שקיימת פיילוט 

שיבה. בזמנו אמרת בנושא של צלח. כן, אני קראתי את הפרוטוקול של הי

שקיימת פיילוט שלא צלח ואני קיבלתי את העמדה אבל מאחר והבעיה 

קיימת ופנו אליי שוב הורים מתוסכלים, הם תיארו בפניי מצב כזה. הם 

מגיעים, הם מגיעים עם המזרק אפיפן לגינת המשחק. הם רוצים לתת 

וטנים לילדים לשחק, הילדים בוכים. הם רואים שיש איזה ילד עם איזה ב

או משהו, פשוט לא מאפשרים להם לשחק. הילדים מתוסכלים, בוכים. 

ההורים מתוסכלים גם. אני בשעתו הצעתי הצעה שלדעתי היא מאוד 

מידתית. היא לא, לא אמרתי כל הגנים וכל, לא. אמרתי שנחלק את העיר 

שכונות שתהיה לפחות גינה אחת כזו  2-3למספר רובעים ולפחות בכל 

עכשיו, מאחר וזה לא קרה ומאחר ומדובר באלפי ילדים מוטי.  במרחק סביר.

 אני לא יודע אם אתה יודע את זה.

 בעיר יש אלפי ילדים? מר יעקב מזרחי:

אחוז מהילדים עדיין זה אלפים. עכשיו, מה שאני  8אחוז מהילדים.  8כן,  מר שי קינן:

י את מציע מוטי, שקצת נפתח את הראש בסיפור הזה. תראה, אני כשהצגת

לא ידעתי. אני הרי לא נביא ולא בן נביא, אבל שבוע לאחר מכן,  4.7-זה ב

עיריית הרצליה קיבלה החלטה כזו אבל  11.7.21-שבוע לאחר מכן בדיוק ב

לא מידתית כמו שלי. אני ביקשתי רק מספר גינות ברחבי העיר. עיריית 

י הרצליה החליטה שבוע לאחר מכן, לאחר שהגשתי את ההצעה, שכל גנ

המשחק בעיר יהיו נקיים מאוכל. כל גני המשחק. זה לא מה שביקשתי. אני 

לא יודע אם זו הצעה נכונה או לא נכונה, זאת כרגע העובדה. אני לא מתווכח 

עליה. אני גם לא חושב שצריך להפלות את הילדים הלא אלרגיים. צריך שגם 

, לילדים, זה יהיה איפשהו באמצע. ולכן אני חושב שאתה תעשה טוב לעיר

גם יישלח לדעתי מסר, מסר של הכלה. לא כולם צריכים את אותו דבר מוטי. 

ונקצה מספר גינות ברחבי העיר לטובת אותם ילדים אלרגיים. דרך אגב 

מוטי, כל דבר הרי בסוף מסתכם בכסף. הרי יש לכל ראש עירייה חלומות 

יך להסתדר למכביר אבל בסוף יש לו עוגה ואיתה, עם תקציב ואיתה הוא צר

ולתעדף. בסיפור הזה מוטי אין הוצאה כספית ולכן הייתי מבקש שתיענה 

לבקשה מוטי ולפחות מספר גני משחק ברחבי העיר נקצה אותם לטובת 

 הילדים האלרגיים. תודה רבה.
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 מי יפקח על זה אבל שי? מר יעקב מזרחי:

זוכרת. גם בערים כמו בערים אחרות. זה גם עלה פעם הקודמת אם נעה את  מר שי קינן:

 אחרות זה קורה, מי שמפקח על זה זה הפיקוח העירוני.

 שי בוא, שי, מר מוטי ששון:

רגע רק לענות מוטי, עוד חצי דקה. לרוב, לרוב זה לא נוצרת בכלל בעיה.  מר שי קינן:

למה? כי היום ברגע שאין שלט והגינה לא מגודרת, אז יש הצדקה לאימא 

מה גינות בעיר שהן מגודרות ויש שלט, אז גם אף לבוא עם אוכל. ברגע שיש כ

אחד לא עושה פרינציפ ובא עם שומשום לתוך הגן הזה. אז גם לא צריך, זה 

לא, לא צריך לאכוף את זה מי יודע מה. אבל במקרים יוצאי דופן העירייה 

 עושה את זה. אבל באמת במקרים יוצאי דופן בהחלט. 

לך מה שאנחנו עושים. ובכן, במספר רב של גנים ברחבי טוב, אני רוצה לומר  מר מוטי ששון:

העיר הודבקו מדבקות בהן הציבור מתבקש להתחשב בילדים הסובלים 

מאלרגיה ולהימנע מהכנסת אוכל שעלול לייצר תגובה אלרגית. החוק אינו 

אוסר הכנסת מזון כזה או אחר לגינת משחק ולכן אנו פועלים בהיתר של 

אחוז מהגנים מודבקות מדבקות, סך  90-ודעות. בפנייה לציבור בהעלאת המ

שלטים קבועים  5מדבקות בכל הגנים ברחבי העיר וכמו כן יוצבו  300הכול 

מדבקות  300בגנים בהמשך לפניות נקודתיות של תושבים. זו המדבקה שיש, 

 כאלה. אתה רוצה לראות?

 תמורה, חל, לא, לא, מאמין לך. אבל קודם כל אני רוצה לברך שחלה מר שי קינן:

 כאלה. 300כבר הרבה זמן,  מר מוטי ששון:

 רגע, בסדר.  מר שי קינן:

 ומחדשים. מר יוסי זיידה:

'. 21קודם כל אני רוצה לברך על הצעד הזה כי זה צעד שלא קרה לפני יולי  מר שי קינן:

אז קודם כל אני מברך אותך על זה מוטי. הדבר השני הוא שאני מבקש, הרי 

את העיר מוטי. אנחנו מסתובבים בה, הולכים בה ברגל. אתה אנחנו מכירים 

יודע שמה לעשות? לא תמיד המדבקה עוזרת ולכן מה שאני מבקש שמספר 

גנים, מספר בודד של גנים. אני זורם איתך. בוא נעשה פיילוט במספר גנים. 

רגע שנייה. במספר גנים מלבד נוסיף על המדבקה גידור. למה? כי ברגע שכל 

ראים אותו דבר הציבור לא מבדיל בין הגנים ומה לעשות? המציאות הגנים נ

היא שנכנסים עם אוכל לגנים האלה. אם תגדר, אז אני אומר לך, אם תגדר 

עלות מינימלית ביותר. אם תגדר מספר גינות משחק אני אומר לך שהציבור 

 ייחס לזה חשיבות לגידור.

ולגדר. יש ילד שגר בבניין מעל הגינה. הוא  עכשיו תקשיב, אתה לא יכול לבוא מר מוטי ששון:

 רוצה ללכת לשחק.
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 אין בעיה. מר שי קינן:

אז תקשיב, אתה לא יכול להגיד לו אל תיכנס עם מזון. אין דבר כזה. אתה  מר מוטי ששון:

 לא יכול לאסור על זה.

 מוטי אני לא אוסר עליו את המשחק בגינה. מר שי קינן:

חוזר ואומר לך. אתה יכול לעשות פעולות מניעה. אתה יכול שי, שי. אני  מר מוטי ששון:

לשתף את הציבור, אתה יכול לבקש מהציבור. זה בסדר. זה לגיטימי. אתה 

מבין, אבל אתה לא יכול למנוע מילד שגר שם לא להיכנס לגינה הזאת. לכן 

תן לנו אנחנו התחלנו בדבר הזה. בוא נראה בהמשך איך זה יהיה ואני אעדכן 

  אותך.

 אפשר למנוע ממישהו להיכנס עם אוכל? מר קובי מכלוף:

 לא. מר מוטי ששון:

 אי אפשר. אפשר רק לבקש.  מר יוסי זיידה:

 בגלל זה ביקשתי את הגידור.  מר שי קינן:

 אם יהיה גידור, מה, הילד לא ייכנס? מר קובי מכלוף:

גינות בעיר, אתה מגדר, מציב שלט. הציבור בסך  אבל אם אתה מקצה מספר מר שי קינן:

הכול ברובו המכריע לא עושה פרינציפ ונכנס דווקא לגינה לילדים האלרגיים 

עם אוכל. אתה מבין, זה יוצר אפקט. ברגע שאתה שם מדבקות על כל הגינות 

 וזה הבדל גדול. אז בכל הגינות לא מיישמים את זה. אתה מבין את ההבדל?

אני אשאל רגע שאלה למועצה. האם אפשר לעשות איזשהו פיילוט על גינה  טלון:גב' אלינור מ

אחת נגיד מחודש אפריל, לא עכשיו בחורף. אבל מאפריל עד ספטמבר נגיד 

ובגינה אחת, לא עכשיו במתחם גנים ולראות מה ההיענות של הציבור, איך 

 הציבור מקבל את זה. 

 מה לי, באיזה גן זה היה?תראי, תראי הייתה פניה נד מר מוטי ששון:

 לא זוכרת באיזה גן זה היה. עו"ד יונת דיין:

 במקרה הבן, הבת של, הבן של יונת הוא גם, מר מוטי ששון:

 סובל מאלרגיה. עו"ד יונת דיין:

 ברמה קשה גם.  מר שי קינן:

 הוא מסתובב עם מזרק אפיפן מגיל שנתיים. עו"ד יונת דיין:

 כן אני זוכר, זה מופיע בפרוטוקולים.  מר שי קינן:

ואנחנו חשבנו לקחת איזה גן מסוים, לא זוכר באיזו שכונה זה היה ולהתחיל  מר מוטי ששון:

להפוך אותו רק את הגן הזה. ואז פתאום התחילו כל מיני בעיות מה יהיה 
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בגנים אחרים, בעיות כאלה. אני לא זוכר איפה זה עומד, אני צריך לשאול 

 ד. אני אבדוק, אני אבדוק ואחזיר לך תשובה.את אביע

 גם הנכדה שלי אחת מהן היא אלרגית ברמת סכנת חיים. מר יוסי זיידה:

 נו, אז אתה מבין את החשיבות יוסי. מר שי קינן:

 ועדיין צריך פתרונות, מר יוסי זיידה:

אמרו שיש אבל אני אגיד לך משהו יוסי. בהקשר הזה גם בועדת מכרזים  גב' אלינור מטלון:

 בעיה גם של מזרקי אפיפן שעדיין יש בעיית רכישה.

 קנו, היה מכרז על זה. מר יעקב מזרחי:

 היה מכרז על זה אבל מספיק, גב' אלינור מטלון:

 רגע, רגע. מר מוטי ששון:

 אם אפשר שנייה.  עו"ד יונת דיין:

 זה לא פשוט, אני התעסקתי בזה.  מר יוסי זיידה:

 פשר שנייה. אם א עו"ד יונת דיין:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

אם אפשר שנייה דווקא מהזווית של אימא לילד שסובל מאלרגיה מסכנת  עו"ד יונת דיין:

 חיים שמגיל שנתיים צמוד למזרק אפיפן. 

 רגע, חבר'ה. מר שי קינו:

אז העובדות הן שהילד צמוד למזרק כל הזמן. לא חשוב לאן יוצאים מהבית  עו"ד יונת דיין:

כשיש היום את החוק שאומר שבבתי ספר ומוסדות חינוך צריך להיות, וגם 

לא סומכים על זה. הילדים האלה מסתובבים עם קיט עליהם או קיט על 

ההורה שלהם וגם אני ניסיתי ללכת איתו לגינות משחק וגם אני נתקלתי 

בהורים שיושבים על הספסל והילד מתרוצץ עם הבמבה. הדרך, דרך אגב, 

רים גם תזונאים קליניים וגם פסיכולוגים שמלווים את הילדים וזה גם אומ

האלה, זה לא הפרד ומשול. ההפרד ומשול משאיר את השונות ברמת 

המוזרות והמוקצה על הילד. הרעיון הוא השילוב דווקא. מה שאני עשיתי 

אני תמיד הגעתי לגינות עם חבילה של פתי בר וכל ילד שראיתי שאלתי עם 

מי את פה. ניגשתי להורה, ביקשתי, אמרתי זה מסכן את מי אתה פה, עם 

החיים של הילד שלי אם אפשר לקחת את הבמבה ולתת לו פתי בר במקום. 

וזה עבד לי טוב גם, וגם בגנים בהרצליה איפה שחמותי גרה וגם בגנים פה 

בחולון איפה שגרנו עד לפני חודשיים. השילוט עוזר. מה שיותר עוזר זה 

תה יותר ויותר ברמה הארצית. ההבנה יותר ויותר לזה המודעות שיש או

 שאלרגיה זה לא משחק.
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אולי צריך לפרסם את זה. אולי צריך שתהיה יותר מודעות, שההורים לא  מר קובי מכלוף:

 יגיעו עם האוכל.

 אנחנו נבדוק את זה. מר מוטי ששון:

לבוא או לשלב באמת את  זה יכול להיות איזשהו מהלך מאוד מעניין באמת, גב' אלינור מטלון:

תנועות הנוער או מועצת הנוער העירונית וליצור איזשהו שיתוף פעולה איתם 

 שיבואו לעשות את זה רק כדי לייצר איזשהו שיח ומודעות. 

 אני רוצה לבדוק איפה זה עומד. מר מוטי ששון:

 כי גם בתנועות הנוער יש ילדים אלרגיים. גב' אלינור מטלון:

טוב אוקיי, אני עובר להצעה לסדר. בבקשה, הצעה לסדר. כן, מורן הצעה  מר מוטי ששון:

 לסדר.

 יש הצבעה. מר מורן ישראל:

 לא, אין הצבעה? מר בר שי:

 אה, אתה רוצה להעלות את זה לדיון? עו"ד יונת דיין:

 אתה רוצה להעלות את זה לדיון או להסתפק במה שאמרנו לך.  מר מוטי ששון:

דיון כבר קוים. אני רוצה לחשוב על זה. אני מברך אותך על תראה,  מר שי קינן:

 ההתקדמות אבל צריך לעשות צעד אחד נוסף מוטי.

 אז אמרתי.  מר מוטי ששון:

 אני סומך עליך שתעשה את זה. מר שי קינן:

.  אוקיי מוריד מסדר היוםאחוז. אתה מוריד את זה מסדר היום?  100אוקיי,  מר מוטי ששון:

 ף הבא. בבקשה מורן.אני עובר לסעי

של החבר מורן ישראל בנושא יישום החלטת מועצת העיר חוג לכל  –הצעה לסדר  .3

 ילד

כן. הצעה לסדר, הכותרת שלה זה ליישום החלטת מועצת העיר חוג לכל ילד.  מר מורן ישראל:

כולכם לדעתי הייתם, אולי אלרון עדיין לא היה. החלטה שהתקבלה במועצה 

. בדף תשובה שענית יש את הלוגו של העיר, הלוגו 9ל חברים מו 15ברוב של 

החדש לפחות ובלוגו רשום גם עיר הילדים בזמן שערים אחרות כבר 

מתקדמות עם חוג לכל ילד וזה קורה בהן. גם ראשון לציון, גם בת ים, אפילו 

קצרין עשתה לכל שכבות הגיל חוג לכל ילד חופשי, חינם. רק תבואו. כנסו 

רמלי, תשאירו את הילדים שלכם, תיכנסו תראו, זה קורה. לחינוך הבלתי פו

רמת גן אמרה רגע לא, בואו נבנה מודל אחר. יצרה מודל של ואוצ'רים. אמרה 

כלשהו עם ההורים. ההורים ישימו, אנחנו נשים. איפה  matchingבואו נעשה 

שאתם רוצים, בכל סוג של חוג כמעט. אז אם רוצים יש דרכים יצירתיות. 
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ון עיר הילדים נשארת מאחור בניגוד להחלטת מועצת עיר. בשבוע רק חול

שעבר, אני לא יודע אם אתם זוכרים, עכשיו אתם יכולים להגיד רגע אבל אין 

מיליון ש"ח היה תקציב הרגיל שיכול  20כסף. שבוע שעבר ישיבת מועצת עיר, 

זה  לממן את החוג לכל ילד. הוא עבר לתקציב הפיתוח. זה עניין של בחירה,

לא עניין של כסף. והאחריות של הדרג המקצועי לתת הצעה מסודרת של איך 

יוצרים איזון בין הצרכים השונים ולהביא את זה לאישור מועצת עיר, לא 

נופלת פה. הדרג המקצועי מחויב להחלטות מועצת עיר בסופו של דבר הוא 

ו לא כפוף להם. הוא צריך לתת הצעה. המועצה תחליט אם זה מתאים לה א

מתאים לה אבל בסופו של דבר ההחלטה עצמה שמועצת העיר אישרה, 

אמרה בפירוש שהדרג המקצועי יכין הצעה. המנכ"ל יציג למועצת העיר איך 

זה קורה. זו ההצעה. לא הצעה תקציבית, לא היה שם סעיף תקציבי בניגוד 

למה שניסה להצטייר. יש לזה משמעות תקציבית. אבל המשמעות 

ייתה צריכה להיגזר ממה שאתם עושים. והדרג המקצועי לא התקציבית ה

פטור מהחלטות מועצת עיר. אתם כפופים בסופו של דבר לפורום הנכבד פה 

חברים מול  15וכמו שאמרתי ההצעה הזאת עברה ברוב. היא עברה ברוב של 

חברים שיושבים פה. אז אני לא מבין איך עדיין עד עכשיו, אנחנו עומדים  9

א' איך חולון בכלל מרשה לעצמה שלה אין בזמן שלערים אחרות  שנה אחרי.

הן כבר מזמן עושות צעדים קדימה. אז אין בעיה אתם לא רוצים מימון מלא, 

שמענו את הטענות האלה. אין בעיה. בואו תמצאו מקום שבו אתם יוצרים 

matching  כלשהו עם ההורים. איך אתם מעודדים השתתפות בחינוך הבלתי

איך אנחנו לא נשארים מאחור. איך יכול להיות שחולון כל הזמן  פורמלי.

נשארת מאחור בכל מה שקשור לילדים שלה. איפה כולנו? אני באמת שואל, 

איפה כולנו? אני מבקש שנקיים את החלטת מועצת העיר חוג לכל ילד. אני 

מבקש שבמידה ועד עכשיו לא נמצא התקציב, הדרג המקצועי יכין הצעה 

עיר ויראה לנו מאיפה ואם צריך אנחנו נראה לכם גם כן איפה, למועצת ה

מאיפה נקצץ ומאיפה להוסיף. בסופו של דבר הדרג המקצועי לא כפוף רק 

להחלטות מועצת עיר, להחלטות ראש העיר. זה לא עובד ככה. הוא הפסיד 

פה את ההצבעה. ברור שהוא יגיד לכם אחרת. אתם צריכים לקיים את מה 

אומרת. תדמיינו לכם שממשלה לא מקיימת את החלטות שמועצת העיר 

הכנסת. זה הרשויות, ככה זה עובד. גם בשלטון המקומי. אז נכון, ראש עיר 

נבחר בפתק נפרד את זה אנחנו גם מכירים. אנחנו מכירים גם את הסמכות 

שלו על פי חוק. אבל גם יש סמכות לקיים את הפקודה. ואם יש החלטה של 

ריכים לקיים אותה ואנחנו ברור לנו שההחלטה לא הייתה מועצת עיר אתם צ

תקציבית בעצם זה שאמרנו תעבירו סעיף תקציבי. אבל אמרנו תכינו. עד 

 עכשיו לא הכנתם. עוד מעט יש תקציב נוסף. מה תגידו עוד הפעם לא הכנו?

עוד הפעם לא ידענו? המנכ"ל, אתה כבר יודע. תכינו הצעה, אנחנו נבחר. אם 

ה להם מאיפה לקצץ אנחנו נראה לכם. אבל העובדה היא שהנה, תרצו שנרא
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מיליון ש"ח מצאתם תוך כדי תנועה במהלך שנה מצאתם.  20רציתם למצוא 

העברתם לתקציב פיתוח. יש את זה. אתם פשוט בוחרים לאן שראש העיר 

מעביר. אני מבקש להעלות את זה לסדר היום. אני מבקש לקיים את החלטת 

ר חוג לכל ילד. אם סבורה, סבור הדרג המקצועי שנכון מועצת העיר בדב

דיפרנציאלי בבקשה, תציגו לנו.  matchingלעשות את זה בצורה אחרת של 

תציגו לנו, נקבל החלטה. אנחנו נמצא את הכסף אם צריך. כולנו יושבים 

 בועדות כספים, לא רק ראש העיר. תודה רבה. 

נחות לחוגי ילדים הן על רקע כלכלי והן למשפחות טוב. בעיר חולון ניתנות ה מר מוטי ששון:

שידן אינה משגת. בנוסף העירייה מתקצבת את החינוך הפורמלי. לידיעתך, 

 מיליון ש"ח מהתקציב שלה. 180-חינוך פורמלי זה ילדים, ב

 רשום הבלתי פורמלי, רק ראש העיר תדייק. מר מורן ישראל:

 אני קורא. מר מוטי ששון:

 א, לא, הייתה טעות בכתיבה מורן. טעות בכתיבה וזה באחריותי.ל מר יוסי זיידה:

מיליון ש"ח בשנה בחינוך הבלתי פורמלי. הנה לך כמעט רבע מיליארד  80זה  מר מוטי ששון:

 שקל שמוקדש לילדים, לחוגים. אז חולון,

 זה ממש לא, מר מורן ישראל:

 אתה מפריע לי. לא הפרעתי לך. מר מוטי ששון:

 אבל אתה משקר. אתה לא אומר את האמת. :מר מורן ישראל

 אתה אומר שזה מוקדש לחוגים. לא רשום פה שום דבר ובטח לא, גב' אלינור מטלון:

 לא אמרתי חוגים. תקשיבי מה שאני, אני אסביר לך. מר מוטי ששון:

 החינוך הפורמלי זה לא חוגים. חינוך פורמלי זה בתי ספר. גב' אלינור מטלון:

 לפעילות של הילדים. מר מוטי ששון:

 פעילות הילדים. אז הוא מתקן. מר יוסי זיידה:

 חוגים זה אומר לפעילויות של הילדים. מר מוטי ששון:

 אז הוא מתקן את עצמו זה אומר שהוא לא אמר את זה נכון. מר מורן ישראל:

 אני לא מבין. אתם מעירים לי באמצע, תוך כדי דיבור שאני אומר ואתם, מר מוטי ששון:

 עזרנו לך לתקן את עצמך. מר מורן ישראל:

ולא נותנים לסיים את המשפט. אז בבקשה תתאזרו בסבלנות עד הסוף,  מר מוטי ששון:

' אושר במועצת העיר ללא סעיף תקציבי 22תקבלו תשובות לכל. התקציב של 

 ייעודי לנושא. אמנון, בבקשה אתה רוצה להוסיף?
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, אתה לא היית אז חבר מועצה. הנושא הזה עלה נדמה לי תראו, הנושא הזה מר אמנון ארץ קדושה:

שחר האס העלה את זה לדיון תקציב. בהכרעת המועצה להעלות את זה 

לתקציב. אנחנו באנו עם הצעת תקציב, אם אתה כבר מצטט פקודה, הפקודה 

אומרת שראש העיר מנחה את הגזבר להצעת התקציב. הנושא הזה עלה 

 לא לתקצב את הנושא של חוג לכל ילד. וברוב של המועצה כאן הוחלט

 לא, לא הוגשה שום חלופה בכלל לחוג לכל ילד. מר מורן ישראל:

התקציב שהוגש עלה בלי התקציב הזה, נדמה לי אם אני זוכר נכון שחר האס  מר אמנון ארץ קדושה:

עלה אמר רגע מה עם ההחלטה ההיא. ופה התקבל חד משמעית רוב לעשות 

 תקציב לחוג לכל ילד. בלי 2022תקציב של 

 האם אתה בתור גזבר הכנת חלופה כלשהי והצגת אותה בפני מועצת העיר? מר מורן ישראל:

 אני אומר דבר מאוד פשוט. :מר אמנון ארץ קדושה

 כן? מר מורן ישראל:

הפקודה אומרת דבר מאוד פשוט, שראש העיר מנחה את הגזבר איך להכין  מר אמנון ארץ קדושה:

 ה הם קווי היסוד. על פי זה הכנו את התקציב.את התקציב, מ

 את החלטת מועצת העיר, מר מורן ישראל:

 רגע תן לו לדבר. מר מוטי ששון:

 היה דיון תקציב כאן. הנושא הזה עלה. :מר אמנון ארץ קדושה

 את החלטת מועצת העיר אתה מכיר? מר מורן ישראל:

 מכיר. הייתי פה. מר אמנון ארץ קדושה:

 אז למה לא לקיים אותה? ל:מר מורן ישרא

אז אני מסביר. הנושא הזה עלה. אם אתה שואל על החלטת מועצת העיר,  :מר אמנון ארץ קדושה

 .2022הוכרע שזה יעלה לתקציב 

 לא, זה לא מה שהיה. זה לא הייתה ההחלטה. מר בר שי:

 זה לא הייתה ההחלטה. ההחלטה הייתה, מר מורן ישראל:

 לו לדבר סליחה. אבל אתם לא נותנים לו לענות. חבר'ה תנו מר מוטי ששון:

 הוא ענה. הוא אומר, גב' אלינור מטלון:

היה דיון תקציבי כאן. הנושא הזה עלה ספציפית, חוג לכל ילד ולא אושר  :מר אמנון ארץ קדושה

 להעביר אותו לתקציב.

 ילד?  והאם אתה הצגת חלופה למועצת העיר שכוללת בתוכה את חוג לכל מר מורן ישראל:

 אני לא הצגתי חלופה. מר אמנון ארץ קדושה:
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אז אני אומר לך שאתה לא קיימת את החלטת מועצת העיר ואתה אדוני  מר מורן ישראל:

הגזבר כפוף גם להחלטות מועצת העיר ולא רק להחלטות ראש העיר. זו 

 האמת. 

יענה לך הוא אמר לך, הוא אמר באותה ישיבה אין  אתה, תקשיב עכשיו הוא מר מוטי ששון:

 סעיף תקציבי לזה. לא יועד תקציב.

כי לא נתת להם את האפשרות בכלל. רק שהם לא כפופים רק לך אלא הם  מר מורן ישראל:

 כפופים גם להחלטות מועצת העיר.

 זה עלה. הרי דיברנו על זה גם במועצה, מר אמנון ארץ קדושה:

לא עלה בישיבת התקציב כי היא לא הוגשה שום חלופה. אתם בכוונה לא  זה מר מורן ישראל:

 הגשתם, הוא בכוונה לא הגיש.

הפקודה אומרת דבר מאוד ברור. אתה מצטט פקודות. ראש  מה זה בכוונה? מר אמנון ארץ קדושה:

 העיר מנחה את הגזבר להכין תקציב.

 להחלטת מועצת עיר.  בהינתן החלטת מועצת עיר אתה גם כפוף מר מורן ישראל:

הנושא הזה עלה באישור התקציב ועובדה שהיה פה רוב במועצה שלא אישר  :מר אמנון ארץ קדושה

 את הסעיף הזה.

 כי לא נתתם שום חלופה אחרת להחלטת מועצת העיר. מר מורן ישראל:

ה חברי המועצה שקיבלו תקציב, כן, כמו שאתה טוען יכלו חברי המועצ :מר אמנון ארץ קדושה

 באישור התקציב להביא מה שנקרא מקורות אחרים לדבר הזה.

אני שואל איפה האחריות שלכם הדרג המקצועי לקיים את החלטת מועצת  מר מורן ישראל:

 העיר. מה אתם עשיתם על מנת לקיים את החלטת מועצת העיר?

 ם מהתקציב.מורן מה אמרת לפני רגע? שאתה יודע להביא מקורות תקציביי :מר אמנון ארץ קדושה

 נכון. מר מורן ישראל:

יפה. אותה זכות היידה גם לחברי המועצה שיושבים כאן בדיון התקציב  מר אמנון ארץ קדושה:

 לבוא ולהגיד רגע,

 לא, מר מורן ישראל:

 ,4, 3, 2, 1אנחנו לא מאשרים את  מר אמנון ארץ קדושה:

 תראה, את הזכויות של החברים, מר מורן ישראל:

 שנייה תן לי לסיים בבקשה. קדושה: מר אמנון ארץ

 בבקשה. מר מורן ישראל:
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ועשיתם את זה בכמה סעיפים. מבקשים להעביר  4, 3, 2, 1לא מאשרים את  מר אמנון ארץ קדושה:

את זה לחוג לכל ילד. הייתה ישיבה, עובדה שזה לא עבר. ברוב קולות פה 

 עבר התקציב שאושר ולכן לא צריך,

לא אתה טועה. כי את הזכויות שלנו מכירים ואת החובות שלכם אתם הגזבר  מר מורן ישראל:

גם צריכים להכיר והחובות שלכם לקיים את החלטות מועצת העיר הן 

החלטות שהם בהתאם לפקודת העיריות והפקודה אמרה בפירוש אם 

החלטת מועצת העיר אמרה להכין תקציב וחלופה כזאת אתם הייתם 

 היה צריך, צריכים לעשות את זה. והמנכ"ל

 טוב מורן, מר מוטי ששון:

 רגע שנייה. מר מורן ישראל:

 חבל אתה לא יכול להתפרץ. מר מוטי ששון:

 לא, אבל יש דיון. מר מורן ישראל:

 אין דיון. מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת? אתה פתחת את הדיון. אם יש התייחסות אז יש התייחסות. מר מורן ישראל:

 סליחה, סליחה. סליחה,לא  מר מוטי ששון:

 אתם מוחקים את המילה הזאת עיר הילדים. אתם מוחקים בידיים שלכם. מר מורן ישראל:

אתה רוצה לעשות הצגה לחברים שלך, פה זה לא הצגות. פה עובדים  מר מוטי ששון:

 בעירייה.

 נכון.  מר מורן ישראל:

 כולל הגזבר.  מר מוטי ששון:

 ם בעיניים, זה מה שאתם עושים.עובדים על אנשי מר מורן ישראל:

 זה מה שאתה עושה. מר מוטי ששון:

 עיר הילדים, ממש. מר מורן ישראל:

 מיליון מוציאים מהארנונה לילדים. 180אבל זה מה שאנחנו עושים.  מר מוטי ששון:

 תראו שאתם, מר מורן ישראל:

החלטה של המועצה. מיליון ש"ח לחינוך הפורמלי. לא יעזור לך. הייתה  180 מר מוטי ששון:

 אני לא יודע אם היית או לא היית. אומר לך הגזבר הייתה החלטת מועצה.

 הוא אומר שהוא גם לא הביא חלופה בהחלטת המועצה. מר מורן ישראל:

 זו לא הייתה החלטת המועצה. מר שחר האס:

 הוא לא הביא חלופה בהתאם להחלטת המועצה, נקודה. מר מורן ישראל:
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אוקיי, חברים. אנחנו כבר מאחר והצבענו על זה, מאחר והצבענו על הסעיף  מר מוטי ששון:

הזה אני חוזר ואומר חברים, היו פה חברים כולל נעה נדמה לי שאמרה אם 

 כבר נותנים הנחות תתנו הנחות דיפרנציאליות לפי מצב כלכלי ולא לפי,

אחרות, תעבירו את  היו הצעות אחרות. היו הצעות אחרות. אם אין הצעות מר מורן ישראל:

 ההחלטה שהוא אמר.

 מאחר וזה לא אושר, מר מוטי ששון:

 בבקשה, יש דרג מקצועי. שיציג משהו אחר. מר מורן ישראל:

 אין לך, אוקיי, אתה רוצה להציע הצעה לסדר? מר מוטי ששון:

 ועד אז תאשר ותעביר את מה שאושר במועצה.  מר מורן ישראל:

לא מופיע בספר התקציב. נקודה. אז אני לא יודע מה  2022 אוקיי חברים. מר מוטי ששון:

 אתה רוצה להעלות את זה.

 ' לפתחנו. מועצת העיר כאן. האם זה בסדר, הנה בבקשה הצעה.23בבקשה,  מר מורן ישראל:

 מי בעד להעלות את זה לסדר היום? מר מוטי ששון:

 גזבר,שנייה, רק שנייה. אם זה בסדר שאתם אומרים ל מר מורן ישראל:

שנייה, שנייה, עוד הערה אחת. עיריית חולון כמו שהיום הבנת משקיעה פה  :מר אמנון ארץ קדושה

 כמעט רבע מיליון שקל,

 רבע מיליארד. מר מוטי ששון:

 רגע, רגע,  מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה זוכר שגם אנחנו יושבים בועדת כספים ולא רק ראש העיר. מר מורן ישראל:

מיליון ש"ח הכשרה  5שנייה, שנייה, רגע. אל תשכח אנחנו מסבסדים כמעט  קדושה:מר אמנון ארץ 

לכל ילד ואולי אפילו יותר מאחד. אנחנו נותנים וסבסדנו גם את הנושא של 

מיליון ש"ח. אנחנו  3מיליון ש"ח. רגע,  3הקייטנות של החופש הגדול בכסף, 

 ה בחוגים האחרים, נותנים הנחות לנזקקים בכל מיני מקומות אחרים. אם ז

 זה לא המון שממנו צריך לחתוך אז. מר מורן ישראל:

 סליחה מורן, מורן, מר מוטי ששון:

 אני מציע לחברים, מר מורן ישראל:

אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. אתה לא יכול להשתלט על הישיבה.  מר מוטי ששון:

 .סליחה, אתם רוצים לקיים דיון בבקשה תעלה את זה לסדר היום

 אני מציע שיואיל הדרג המקצועי להבהיר בבקשה איך זה נכנס לתקציב. מר מורן ישראל:

 סליחה, לאור התשובה. אוקיי, אתם רוצים להעלות את זה לדיון? מר מוטי ששון:
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 ' זה עוד חודש וחצי.23האם זו הצעה טובה?  מר מורן ישראל:

 '.23הוא מדבר על  מר יעקב מזרחי:

 '. 22ל לא, ע מר מוטי ששון:

האם אפשר, בבקשה ברור שזה לא יקרה עכשיו. יישום החלטת מועצת העיר  מר מורן ישראל:

 ', האם זה בסדר,23מן הסתם לא תיקרה עכשיו. עכשיו תקציב 

? בבקשה. מי בעד 2022בבקשה, אני מבהיר. אתם רוצים לקיים דיון על  מר מוטי ששון:

 לקיים דיון,

א היה כתוב בהצעה. אתה ממציא. אני דיברתי על יישום ', זה ל22אין  מר מורן ישראל:

 ההחלטה. 

 נדבר.  2023שיהיה דיון על  מר מוטי ששון:

 האם זה מקובל על החברים שזה ייכנס כחלק, מר מורן ישראל:

 סליחה, עוד לא קיבלו הנחיות איך מכינים את התקציב, מר מוטי ששון:

 אז הם יקבלו הנחיה ראשונה מהמועצה.  מר מורן ישראל:

כשיהיה דיון על התקציב תעלה את זה. אוקיי, מי בעד לקיים, להעלות את  מר מוטי ששון:

זה עכשיו כשאני טוען שצריך להעלות את זה כשיהיה דיון על התקציב של 

דיון אומר וטוען, אין  אני . אוקיי, בבקשה אתם רוצים לקיים דיון על זה?2023

, אוקיי. מי נגד? מי בעד מה 6. 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד לקיים דיון? 2023על 

 שאמרנו שיהיה דיון על התקציב יכולים להעלות את זה?

 לא, לא, לא. גב' אלינור מטלון:

 מי נגד עכשיו? מר מוטי ששון:

יכול להצביע על מה שאתה  לא, לא, לא. זה ממש לא ההצעה שלי. אתה לא מר מורן ישראל:

 רוצה.

 אתה רוצה להעלות את זה עכשיו? מר מוטי ששון:

. אז תנו להעלות את 2023אני רוצה להעלות את זה כדי שיתכוננו לתקציב  מר מורן ישראל:

זה לסדר, נצביע. הם יכינו את התקציב. לא תעשו את זה, הם לא יכינו את 

 התקציב.

, 5, 4, 3, 2, 1בבקשה.  יים את הדיון לפי הבקשה של מורן?חברים מי בעד לק מר מוטי ששון:

. מי בעד להוריד את זה מסדר היום רק כשיהיה דיון על התקציב נדבר? 8, 7, 6

אני עובר ירד מסדר היום. להוריד.  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1זברלו. 

זבר. לסעיף הבא. אנחנו עושים כל כך הרבה בשביל הילדים, שמענו את הג

ואתה נתקע עם הסיפור הזה. בבקשה. הצעה לסדר של שחר האס, בבקשה. 

 בבקשה שחר האס. 
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 אפשר בבקשה שאנחנו נקבל שמית מי הצביע?  מר מורן ישראל:

 אני מבקש ממך, מר מוטי ששון:

אבל זו הפקודה, אתה יכול לשאול את היועצת. אנחנו מבקשים שמית לרשום  מר מורן ישראל:

 נו.את ההצבעה של

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 בעד הצביעו, מר יוסי זיידה:

לא, אין פעם הבאה. עוד חודש יש תקציב. אם אתה לא תאשר את זה,  מר מורן ישראל:

 בבקשה יש דיון. בוא נפתח את הדיון. תאשר לנו דיון, אנחנו נפתח.

 בואו נעשה דיון.  גב' אלינור מטלון:

 נגמר. מר מוטי ששון:

 זו ההצעה לסדר.  :מר מורן ישראל

 נגמר, נגמר. מר מוטי ששון:

 רק לדבר. בואו נדבר. גב' אלינור מטלון:

 שחר האס, מורן, מר מוטי ששון:

 נראה לי שדוקטור רוק לא הבין. אפשר הצבעה חוזרת? מר מורן ישראל:

 מורן, יעקב מזרחי, אלרון.  מר מוטי ששון:

 נדבר. הנה, יש לך הזדמנות. בוא מר מורן ישראל:

 שי ועינב. אוקיי.  מר מוטי ששון:

 שליש מחברי המועצה. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 ? תחשוב הגיוני.2023-איך ב גב' אלינור מטלון:

אני עובר לסעיף הבא, בבקשה שי. שחר. כשנגיע לתקציב נדבר, בבקשה שחר.  מר מוטי ששון:

 קשה. שחר בבקשה. שחר בב

של חבר המועצה שחר האס בנושא קידום מיזם עירוני לפודטראקס  –הצעה לסדר  .4

 ועגלות קפה במרחבים הציבוריים

שלום ערב טוב, אהלן. ככה. הסתכלתי כבר על התשובה אז אני לא עכשיו  מר שחר האס:

של מיזם עירוני  אכביר במילים. רציתי להעלות לסדר היום את הנושא

למשאיות מזון אז אני אנצל את הזמן דווקא שנדבר אולי על התהליך שכבר 

החל, אם זה בסדר. אנחנו מאוד רוצים להכניס את המיזם הזה של 

 פודטראקס,
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 כולם רוצים. מר מוטי ששון:

 גם אנחנו רוצים. מר זוהר נוימרק:

 פה. אז אני אשמח לשמוע את הסטטוס לפי התשובה מר שחר האס:

 מי שמטפל בזה באופן אישי זה המנכ"ל ואני רק, מר מוטי ששון:

 אז אני אשמח לשמוע לגבי התהליכים. מר שחר האס:

אני אתן לך את התשובה, בבקשה. לידיעתך אנחנו עוסקים בנושא כבר קרוב  מר מוטי ששון:

לשנה בהובלת מנכ"ל העירייה. מסתבר שיש השלכות ואתגרים בתחומים 

האם נדרש היתר לשימוש חורג לתב"ע, האם נדרש רישיון עסק, רבים למשל 

מה ניתן למכור במשאיות המזון, האם יש חבות בארנונה, האם יש חבות 

באגרות כיסאות ושולחנות, אני מדבר על זה שזה חוק. היכן המקומות 

הנכונים לאפשר משאיות מזון מבלי לפגוע בעסקים קיימים, קיוסקים, בתי 

יצד לערוך התקשרות חוקית במקומות שיבחרו בשטח קפה ומסעדות. כ

הקרקע העירונית וכדומה. זאת אומרת מי שבודק את זה ומי שמוביל את זה 

 זה מנכ"ל העירייה. אז אנחנו בוחנים את כל האפשרויות.

אני רוצה בלי, בלי באמת נימה של ציניות, באמת. אבל אתם עוסקים בזה  מר שחר האס:

 קרוב לשנה,

 מעל שנה. ר מטלון:גב' אלינו

שאלות שעל פניו נשמע שבסדר גודל  5ונראה, קרוב לשנה, לא משנה. יש פה  מר שחר האס:

של טווח זמן של שנה כאילו זה נשמע לי כאילו אתם אמורים שיהיו לכם 

 תשובות לדברים האלה, לשאלות האלה.

אלה, הרבה מאוד חביבי אתה שוכח דבר אחד. אנחנו עושים לא רק בדברים ה מר מוטי ששון:

דברים. המנכ"ל לקח על עצמו שהוא מכיר את הסיפור הזה מתל אביב. לקח 

 על עצמו והוא מקדם את הסיפור הזה.

 אוקיי, אבל צריך, מר שחר האס:

 רגע,  מר מוטי ששון:

 הם לא יודעים להגיד אם צריך שימוש חורג לתב"ע או לא? מר שחר האס:

 ת תוך כדי. אלה שאלות שמתעוררו מר מוטי ששון:

 פשוט התשובה מורכבת מכמה שאלות.  מר מורן ישראל:

 אתה רוצה שיענו לך? יענו לך. מר מוטי ששון:

 אני אשמח. מר שחר האס:

 קודם כל ארנונה,  מר ארז ניסים:
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 שי, שי, מר מוטי ששון:

 ארנונה לא ניתן לגבות ארנונה.  מר ארז ניסים:

 על הסעיף הזה.לא, כי אני רוצה להגיד  מר מאיר חלבי:

 רגע, הוא רוצה לענות. מר מוטי ששון:

 לא ניתן לגבות ארנונה, זו שאלה אחת.  מר ארז ניסים:

 רגע ארז, לא שומעים. מר שי קינן:

לא ניתן לגבות ארנונה מה שמייצר בעייתיות בעניין המיקומים. אם אתה  מר ארז ניסים:

עסקים משלמים ארנונה ואתה  עכשיו תמקם פודטראק במקום שכן בעלי

עכשיו שם להם מתחרה, יש כאן בעייתיות. הדבר מחייב היתר בנייה בהתאם 

לחוק התכנון והבנייה על כל מה שמשתמע עם שימוש חורג וכו'. אנחנו בחנו 

זה הדבר השני. אנחנו דרך אגב, גם אפרופו עיריית תל אביב, גם בעיריית תל 

רוכלות. יש באירועים שעושים אירוע גדול, אביב אין פודטרארק, זה סוג של 

 פסטיבלים וכו' אז מאשרים. אבל אין באופן רציף,

 גם אנחנו פה.  מר מוטי ששון:

אנחנו חושבים, אנחנו בחנו מספר מיקומים. אנחנו בחנו מספר מיקומים כי  מר ארז ניסים:

אני חושב שכן חשוב שיהיה פודטראקס. אני חושב שזה חשוב בסוף להניע 

ת העיר. אחד המיקומים שחשבנו זה בחורשת היובל ששם בסופי שבוע. א

 הדבר מחייב לייצר קול קורא ולייצר,

 פילבוקס? מר קובי מכלוף:

פילבוקס אני לא בטוח כי פילבוקס זה אזור שהוא אזור בעיקרו דתי ואתה  מר ארז ניסים:

 רוצה להפעיל בשישי שבת, לא בטוח שזה נכון לשים בפילבוקס. 

 אתה קבעת שישי שבת.  מורן ישראל:מר 

 מה? מר ארז ניסים:

 אתה קבעת שישי שבת. מר מורן ישראל:

 אני גם מתנגד שזה יהיה בכלל בשישי שבת.  מר חיים זברלו:

 אין כוונה בשישי שבת. מר מורן ישראל:

 זה לא יהיה. מר חיים זברלו:

 לא זברלו אני לא מחפש, הוא אמר. מר מורן ישראל:

אני רוצה להגיד לך משהו. אנחנו גם בחנו, אני רוצה להגיד גם שנפגשנו מספר  סים:מר ארז ני

יזמים, היה אצלי דיון לשמוע דעות, לשמוע דעות איך זה עובד, בסדר? 
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מבחינה כלכלית באמצע שבוע, בסדר, דוגמה בפילבוקס, זה לא יעבוד. 

 בסדר? 

 שבוע. גם בחורשת היובל זה לא יעבוד באמצע ה מר יעקב מזרחי:

 כנראה זה יעבוד בסוף שבוע. מר ארז ניסים:

 זה מקום שומם כל השבוע, כן. מר יעקב מזרחי:

אני אומר את זה עוד פעם. באירועים אין ספק שצריך לייצר מנגנון ומנהלת  מר ארז ניסים:

אגף רישוי עסקים הונחתה לייצר את המנגנון ולהתקדם, בסדר. באירועים 

 ת שבאירועים דומים נוכל להביא פודטראקס. לייצר את המנגנון על מנ

לא רק באירועים, אחר צהריים, הורים נמצאים בגינות הם היו שמחים לקבל  מר מורן ישראל:

 קפה. אני לא מבין.

 באופן שוטף, מר ארז ניסים:

 יש הורים בגינות.  מר מורן ישראל:

 אז אמרתי, אנחנו,  מר ארז ניסים:

 את הדרך המרכזית. אתה לא בודק  מר מוטי ששון:

 עוד פעם. חשבנו להציע, מר ארז ניסים:

 אנשים אתה רוצה שיהיה שם, 10אם יש שם  מר מוטי ששון:

 לא נכון. גינת אביב אתה יודע כמה אנשים שם כל יום אחר הצהריים? גב' אלינור מטלון:

 טירוף. מר שחר האס:

 אנשים. 300יש שם מעל  גב' אלינור מטלון:

 חשבנו לייצר, חשבנו לייצר, מר ארז ניסים:

 עכשיו אני זוכר, יש שם גם קיוסק שפתוח בשבת. מר מוטי ששון:

חשבנו לייצר כרגע פיילוט בחופשת היובל ועם זה אנחנו נתקדם עם קול קורא  מר ארז ניסים:

 על מנת באמת לייצר את המנגנון הזה. זה הסטטוס כרגע.

 ותר?יש איזה לוחות זמנים פחות או י מר שחר האס:

 אני רוצה לעשות את זה כמה שיותר מהר. הונחתה מורן מרישוי עסקים. מר ארז ניסים:

 מן הסתם הם כפופים לכל הנושא של משרד הבריאות. מר שחר האס:

אני אומר גם פה. זה כמו, זה כמו רוכלות אני מזכיר לכם. חייב, אבל עדיין  מר ארז ניסים:

א יכול לחייב. ברגע שאין לך רישיון הם לא חייבים, אין רישיון עסק. אני ל

 עסק,

 זה לא מזון? רגע הם לא מוכרים מזון? מר יעקב מזרחי:
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 מזון, מזון. מאפים, קפה, דברים כאלה. מר ארז ניסים:

נא בין הוראות חוק שונות. מה שהופך אותם אולי לפטורים -זה סוג של שבץ עו"ד יונת דיין:

הופך אותם מצד שני אולי לחייבים ברישיון עסק או  מצורך לשימוש חורג

 אישור משרד הבריאות. 

 משרד הבריאות יכול לפסול אותם. מר מוטי ששון:

אם הם משוחררים מאישור משרד הבריאות אבל הם רוכלות הם מחויבים  עו"ד יונת דיין:

 בחוקים אחרים.

 אבל בירושלים זה כן עובד. מר קובי מכלוף:

 בירושלים, בראשון לציון, הרצליה יש לך מלא כאלה.  ון:גב' אלינור מטל

 צריך להפוך אותם למקומות של קבע, הם לא זזים משם.  עו"ד יונת דיין:

 אה הם לא זזים? מר קובי מכלוף:

 אני לא מבין מוטי. למה לא מתייעצים עם ערים שעושים את זה? מר יעקב מזרחי:

 נא ושוב,-זה סוג של שבץ עו"ד יונת דיין:

 רגע, רגע.  מר מוטי ששון:

 אבל יש הבדל בין לשבת לשתות קפה לבין לקנות קפה וללכת לגינה.  גב' אלינור מטלון:

 טוב חברים, שמעתם. רגע שחר. מר מוטי ששון:

לא, אבל אני מנסה לשמוע את התשובות של היועצת המשפטית היא לא  מר שחר האס:

 סיימה. 

אתה תמיד מסתכל אם אתה לא פוגע בעסקים קיימים בשורה האחרונה  עו"ד יונת דיין:

 באותו אזור. 

יש פה איזושהי מהות של שינוי בחוקים מקומיים? דברים שאנחנו נצטרך  מר שחר האס:

 לעשות?

 זה יכול להיות שיהיה בשוליים. החקיקה הארצית היא יותר קשה.  עו"ד יונת דיין:

 מאיר רצה להגיד משהו. מר יוסי זיידה:

 מאיר רצה לנאום. האס:מר שחר 

 מוטי חשבתי שבישיבה הזאת יהיה ראש ממשלה אחר בתמונה.  מר מאיר חלבי:

 לא, לא, הוא עדיין לא ראש ממשלה.  מר יעקב מזרחי:

 רק אחרי שהוא מונה.  מר יוסי זיידה:

מוטי בקשר לסעיף הזה, מנית את כל הסיבות אבל סיבה אחת הורדת. אני  מר מאיר חלבי:

ן הזה מבחינת עבריינות ופרוטקשן. העיר חולון ניקית אותה נגד הרעיו
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מנוכלים. אם אתה תפתח את הדלת, אתה פותח טיפה את הדלת היא נכנסת 

עם הרוח. אז לא כל מה שמתאים לראשון מתאים לחולון. לא כל מה 

שמתאים לניו יורק מתאים לחולון. אני נגד כל המכוניות האלה וכל 

יל עם זה בכלל. לא להתחיל עם זה. זה עבריינות הנקניקיות האלה. לא נתח

 ואנחנו נבכה על זה.

 .ירד מסדר היוםטוב בסדר,  מר מוטי ששון:

 אתה יכול לייצר מכוניות, רכבים של העירייה ולהפיץ זכיינים לא הבנתי.  מר מורן ישראל:

 בבקשה שאילתא. רגע, סליחה, סליחה. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 מאיר לא היה ברור לי הטיעון הזה באמת. חר האס:מר ש

 אני אומר, אין תושבים בחולון אין ארנונה.  מר מורן ישראל:

 שחר, שחר.  מר יעקב מזרחי:

של חבר המועצה שחר האס בנושא העסקת עוזר באופן חריג לסגני  –שאילתא  .5

 ראש העיר מעבר לתקן

המשפטית טענה כי על פי חוזר מנכ"ל כן. בישיבת המועצה הקודמת היועצת  מר שחר האס:

משרות מאוישות של  4משרד הפנים שעוסק במשרות אמון, אמרה שיש 

הסגנים, זוכרים? ומנתה אותם. עכשיו מסתבר שאישור של משרד הפנים 

. אוקיי, לפי תשובת ראש העיר. משמע 20.9.22-בתוספת התקן התקבל ב

הועסק לפני, שכבר באיזה סמכות הועסק עוזר ממלא מקום ראש העיר ש

 חודשים לפני שמשרת האמון באמצעות העסקה חיצונית? 

 איך הוא עבד לפני כן, על איזה אישור. 22-אם האישור התקבל ב מר יעקב מזרחי:

 זה היה?  20.9. 20.9-הוא עבד לפני. האישור התקבל ב מר שחר האס:

 הוא עבד כמזכירה, הוא לא היה, מר יוסי זיידה:

 לא הבנתי. תסבירו איך זה עובד. זו משרת אמון כמזכירה? מר מורן ישראל:

 הוא לא היה במשרת אמון טרם האמון. מר יוסי זיידה:

 הוא עבר מכרז כוח אדם ואז עבר להיות משרת אמון? מר מורן ישראל:

 הוא היה ממלא מקום של מישהי שהייתה בחופשת לידה בכלל, נכון?  עו"ד יונת דיין:

 ועדת מכרזים?ועבר  מר שחר האס:

 ממלא מקום, עו"ד יונת דיין:

הוא גם לא אושר במועצה. אבל הוא היה צריך להיות מאושר במועצה אם  מר מורן ישראל:

 זה משרת אמון.

 הוא לא היה משרת אמון מורן. מר יוסי זיידה:
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 ממלא מקום של משרת אמון?  מר מורן ישראל:

 מורן הוא היה במשרת, מר יוסי זיידה:

 רגע, שנייה, שנייה אני שואל את היועצת המשפטית. ישראל:מר מורן 

 לא, הוא אומר מזכירה. הוא אומר ממלא מקום של מזכירה.  מר שחר האס:

 בסדר אבל מזכירה עם משרת אמון, ממלא מקום של משרת אמון? מר מורן ישראל:

 אבל הוא לא היה בשכר של משרת אמון ולא היה במשרת אמון.  מר יוסי זיידה:

 אז בואו תסבירו לי איזה משרה הוא היה. ר מורן ישראל:מ

 פקיד. מר יוסי זיידה:

ואיך העסקתם אותו. איך מישהו שהוא משרת אמון בהגדרה, גם זה מה  מר מורן ישראל:

 שהוא עשה במהלך החודשים שלפני, הוא עשה במסגרת העירייה. תסבירו.

 אני לא אחראית, אני לא יודעת לענות לך בעל פה כי עו"ד יונת דיין:

 אולי יוסי יודע. מר מורן ישראל:

 זה מקסים תנועת היד הזאת שחר, אני מנסה רגע לתווך פה משהו אוקיי? עו"ד יונת דיין:

 כן, אוקיי. מר שחר האס:

אני לא יודעת להגיד לך בעל פה כי אני לא אחראית על מצבת כוח אדם. אני  עו"ד יונת דיין:

יאוריה שזה שמנהלת לשכת סגן ראש עירייה כן יודעת להסביר לך את הת

יכול להיות תפקד אמון לא מחייב שהוא תפקיד אמון. עכשיו אני לא יודעת 

 אם רחלי היא תפקיד אמון או לא אצלך. אם היא לא תפקיד אמון,

 ציינו אותה בפרוטוקול כתפקיד אמון. מר מורן ישראל:

 אני לא זוכרת. עו"ד יונת דיין:

 רחל היא תפקיד אמון, כן. מר יוסי זיידה:

 אני הקראתי את המידע שהיה לי ממנהל משאבי אנוש.  עו"ד יונת דיין:

אז אם רחל היא תפקיד אמון, ממלא מקום מן הסתם זה תפקיד אמון  מר מורן ישראל:

 . 20.9-ובניגוד לתקופה של ה

 סליחה, רחלי היא מזכירה, מר חיים זברלו:

 של רחלי.אנחנו לא לגופו  מר מורן ישראל:

 זה לא משנה. אמרה היועצת המשפטית, מר שחר האס:

אנחנו מדברים איך כמה חודשים הועסק אדם בניגוד לאישור. לא היה אישור  מר מורן ישראל:

 בכלל. 
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 היא הייתה בחופשת לידה והוא החליף אותה. מר חיים זברלו:

 אז זה צריך להגיע למועצת העיר. מר מורן ישראל:

 צריך להגיע למועצת העיר.זה  מר שחר האס:

 יוסי מה שהם שואלים זה אם הוא ממלא מקום,  עו"ד יונת דיין:

אבל אסור לכם להעסיק באמצעות חברת כוח אדם. זה לא עובד ככה.  מר מורן ישראל:

 אני לא מבין.  עקפתם את מועצת העיר. עקפתם את המועצה?

 אתה לא מבין הרבה דברים. מר מוטי ששון:

 מה זה משנה השכר. ל:מר מורן ישרא

 תענה לו.  מר מוטי ששון:

עד כמה שאני יודע הוא הועסק במשרה דרך חברת כוח אדם מאחר והמשרה  מר ארז ניסים:

 הייתה משרה זמנית עד שהיא תחזור מחופשת לידה. זה לא עכשיו,

 כעוזר ממלא מקום ראש העיר. זאת משרת אמון.  מר מורן ישראל:

 לא היה המזכירה.  לא, הוא מר חיים זברלו:

מה זה משנה? גם אם תטענו שהוא  מה זה לא המזכירה אם משרת אמון? מר מורן ישראל:

 ממלא מקומה, גם היא משרת אמון. 

 מורן שנייה. אתה מדבר, עו"ד יונת דיין:

מורן, מורן. אני לפני שפעם שעברה שהיא ילדה גם הכניסו איזו בחורה אחת  מר חיים זברלו:

קיבלה לא משכורת כמו של משרת אמון, היא קיבלה רק שעבדה בתור ו

 משכורת רגילה.

 הוא קיבל הרבה פחות. מר זוהר נוימרק:

 חבר'ה אנחנו לא מדברים על כמה, מר מורן ישראל:

 זה לא משנה מה, מר שחר האס:

אנחנו מדברים על הניהול התקין. הניהול התקין אומר שצריך לבוא למועצת  מר מורן ישראל:

אתה לא יכול לעשות מה שאתה רוצה זוהר, למרות שאתה רוצה אתה העיר. 

 לא יכול. יש חוק, יש פקודה. 

 רק לפי החוק. מר זוהר נוימרק:

 אז זה מה שקורה. מר מורן ישראל:

 קיבלת תשובה. אין לי, מר מוטי ששון:

 לא, לא קיבלתי תשובה.  מר שחר האס:
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אומר לך אישור ראשוני במועצה התקבל  אני אומר, שאלת אותי מתי. אני מר מוטי ששון:

 . 20.9.22-במשרד האוצר ב

 אז שאלת הבהרה שלי, מר שחר האס:

. דיברת לגבי עוזרת ראש 20.9.2022-אישור במייל משרד הפנים התקבל ב מר מוטי ששון:

 זה קיבלת לגבי מיכל, בבקשה. זה האישור שקיבלנו. העיר נכון?

 לא, לא אז, מר שחר האס:

 כן, אז יש לך עכשיו שאלת המשך שאומרת אם, אם, דיין: עו"ד יונת

לא, שאלת ההמשך שלי שונה. מי אמור להחזיר את הכסף על ההעסקה הלא  מר שחר האס:

 החוקית הזאת, 

 של מי? מר מוטי ששון:

 חכה, אתה עוד לא יודע אם ההעסקה היא לא חוקית או לא. עו"ד יונת דיין:

ההחלפה, חבר'ה אתם עשיתם החלפה. הבאתם אותה לאישור מועצת  בגין מר שחר האס:

 העיר? זה ממלא מקום לכל דבר. גם המזכירה, זה משרת אמון. 

 אתה שואל, עו"ד יונת דיין:

 האם הבאתם את זה לאישור מועצת העיר? מר שחר האס:

מה אתה משתמש במושג הזה כל הזמן.  מה זה ההגדרה של משרת האמון? מר יוסי זיידה:

 זה הגדרה של משרת אמון?

 כל משרה, מר מורן ישראל:

 אתה משתמש בזה כל הזמן. מר יוסי זיידה:

לא, לא, לא. אתה טועה, אתה יודע למה? כי אפשר להחליף גם את המזכירה  מר חיים זברלו:

 לא במשרת אמון.

 זה מה שהוא אומר. מר מוטי ששון:

 שנייה, שחר.  עו"ד יונת דיין:

אפשר להחליף רגילה על רחלי שהיא משרת אמון. אבל אפשר גם להחזיק  :מר חיים זברלו

 עובדת במזכירות.

 בסדר, שחר שאלת המשך.  עו"ד יונת דיין:

 אני לא מבין מה הסיפור כל כך. מר חיים זברלו:

אם המזכירה שיצאה לחופשת לידה נבחרה במשרת אמון, איך בחרתם לה  עו"ד יונת דיין:

רתם אותו לפי מה שאומר חוזר מנכ"ל משרד הפנים ממלא מקום ואם לא בח

 תסבירו. נכון?
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 גם לא מיניתם אותו אבל כתזכיר. מר מורן ישראל:

 אוקיי, אני לא יודעת לענות לך על זה. עו"ד יונת דיין:

 שמתם אותו בתור עוזר אנחנו יודעים הרי מה הוא עשה בחודשים, מר מורן ישראל:

 לך אני צריכה ללכת לבדוק. אני כדי לענות עו"ד יונת דיין:

 הוא לא היה, מר זוהר נוימרק:

 די זוהר. די.  מר מורן ישראל:

 אוקיי שחר, מר מוטי ששון:

 הוא אומר הלך כתב מיילים רשום עוזר, על מה אתם מדברים? מר מורן ישראל:

 טוב אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 בישיבת המועצה הבאה? אז לפרוטוקול תינתן תשובה בנושא מר שחר האס:

אתה רוצה שאני אראה לך מייל אחד, מייל אחד שכתוב עוזר ולא מזכירה?  מר מורן ישראל:

 מייל אחד זה יספיק?

 כן, כן. אוקיי אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 מייל אחד שהוא חתם עוזר. מייל אחד זה יספיק, אני שואל? מר מורן ישראל:

 דעת על מה הוא חתם.לא יו עו"ד יונת דיין:

 על מה הוא חתם? על מה הוא חתם? מי חתם? מר חיים זברלו:

 חברים, מר מוטי ששון:

פעם אחת שהיה רשום עוזר ולא מזכירה זה יספק את היועצת המשפטית  מר מורן ישראל:

 אני שואל.  שלנו?

 היועצת המשפטית, למה אתה צריך, לא הבנתי למה אתה צריך, עו"ד יונת דיין:

 להבין את הפרודצורה כי הפרוצדורה, מורן ישראל: מר

 לרמטכ"ל, מה זה משנה. מר זוהר נוימרק:

 הייתה חורגת מהסמכות. את מבינה את הטענה שלנו? מר מורן ישראל:

 אני מבינה את הטענה. עו"ד יונת דיין:

 מצוין. אז אנחנו רוצים לבקש. מר מורן ישראל:

 את העובדות כדי לענות לכם. ואני השבתי שלי אין עו"ד יונת דיין:

 את תעני לנו ישיבה הבאה? מר מורן ישראל:

 כן, זה מה שאמרתי. מר שחר האס:



 554פרוטוקול  13.11.2022 –ליום  60מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

29 
 

 אני אבדוק עם משאבי אנוש. עו"ד יונת דיין:

 בבקשה, אני עובר לסעיף הבא. שאילתא, מי זה?  מר מוטי ששון:

 מורן. עו"ד יונת דיין:

 .0-3מורן, בנושא גילאי  מר יוסי זיידה:

של חבר המועצה מורן ישראל בנושא תוכנית העבודה של עיריית חולון  –שאילתא  .6

  3-0לגילאי 

נכון. אז שלום רב, מה התכנית, מה תכנית העבודה של עיריית חולון עבור  מר מורן ישראל:

? אנחנו פשוט מרגישים שהעיר לוקה בחסר בכל מה 0-3תושבי חולון בגילאי 

, בזמן שערים אחרות מתקדמות קדימה. שקשור לשכבות הגיל האלה. שוב

 ראיתי את התשובה הארוכה. אנחנו כבר אומרים שצריכים יותר לעשות. 

. ברשת קהילה ופנאי 3בחולון מתקיימות מגוון פעילויות מגילאי לידה עד  מר מוטי ששון:

מתקיימות הפעילויות הבאות: חוגים וסדנאות במגוון תחומים כגון על טף, 

, הנאה שבתנועה, מוזיקה בתנועה ועוד. פעילות פנאי כגון ליווי התפתחותי

משחקיות, שעות סיפור, ג'ימבורי ועוד. אירועים קהילתיים כגון הפנינגים 

מתקיים  family truckשונים, פעילויות בחגים ומועדים ועוד. פיילוט של 

מעונות יום במסגרתם מתקיימות מגוון  7בשכונת בן גוריון. הרשת מפעילה 

ויות לגיל הרך ולהורים, פעילויות חוויתיות, סדנאות ויצירה להורים פעיל

ולילדים, הפעלת חוגים בכל כיתה מדי שבוע, ספורט, תיאטרון, מוזיקה. 

, תכנית לאיתור מניעה של קשיים 360תכנית מעגן במעונות במסגרת תכנית 

התפתחותיים בגיל הרך טרם הגעתם במסגרת הגנים ברשות. הרצאות 

להורים בנושאים חינוכיים שונים כגון גמילה מחיתולים, ממעבר  והדרכות

ממזון רך למוצק ועוד. ההרצאות מתקיימות על ידי המדריכות החינוכיות. 

ציון חגיגות תרבותיות כגון חג הסיגד ועוד. פעילות של קהילת הורים עושים 

חיל בשיתוף אגף קהילה בעירייה והרשת. הדרכות הורים פרטניות קצרות 

ועד, הרצאות וסדנאות להורים, התפתחות המוח בגיל הרך, גמילה מ

מחיתולים, התפתחות השפה בגיל הרך, סמכות הורית, הצבת גבולות ועוד. 

כמו כן סדנאות להורים ולילדים, סדנאות ליווי התפתחותי, הורות ושינה, 

סדנה מוזיקלית להורה ולילד, מפגשי בוקר בהנעה בע' ובה' להורים 

ידה ועוד. במרכז צעירים מתקיימת אחת לחודש פעילות בוקר בחופשות ל

בשניים לאימהות ותינוקות בחופשות לידה בנושאים שונים בהתאם לצורכי 

האימהות. מרכז פנדה לגיל הרך. מרכז עירוני לתושבי חולון מגיל לידה ועד 

ולהורים ללא עלות או בעלות סמלית. נתיבים להורות, טיפול פסיכולוגי  6גיל 

גיל הרך, הסתגלות להורות, משחקייה, משחקייה מודרכת הן לאם, הדרכת ל

הורים פרטנית קצרת מועד ופעילויות העשרה. בנוסף ניתנים מגוון מענים 

עבור פעוטות. בחולון ניתנים גם מגוון מענים עבור פעוטות עם פיגור 
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התפתחותי מוטורי או תקשרותי על ידי שילוב במעונות יום שיקומיים או 

ליווי של סייעות, של סייעת מותאמת במעון הרגיל. בעיר פזורים, )זה ב

מעונות שיקומיים, מיכל, הדס ואלוטף נותנים מענה  3מפריע(. בעיר פזורים 

פעוטות בשל הצורך ההולך וגדל. העירייה אף עובדת על הקמה של  68עבור 

נה של פעוטות. העירייה מספקת מע 60כיתות,  6מעון שיקומי נוסף שיכלול 

הסעות וליווי למעונות שבעיר או מחוץ לעיר. בנוסף יש מענה של סייעות 

שילוב במעונות רגילים בעיר. בנוסף אנו מסייעים למשפחות להם פעוטות 

אלו בתחומים נוספים לרבות ליווי בעת משבר סביב ההכרה, סיוע במיצוי 

של משרד  זכויות, מענים חומריים על הצורך ועוד. יצא לאחרונה קול קורא

. ניגשנו וזכינו וכרגע אנחנו עוסקים 0-3החינוך לתקן שיעסוק בגילאי 

 בהיערכות.

 שכחנו להזכיר את פעלטף. יש לנו מתקן מאוד מאוד ייחודי לחולון, פעלטף.  מר יוסי זיידה:

 קיבלתם את ההסבר. כתוב גם במכתב וקיבלנו.  מר מוטי ששון:

 טף.-לא, זה טיפי מר מורן ישראל:

 טיפטף זה בחנקין. מה זה פעלטף? יונת דיין: עו"ד

 באמת, בואו. מר מורן ישראל:

 רגע, רגע, קיבלתם. זו הרשימה. מר מוטי ששון:

 אבל יש לי שאלת הבהרה. מר מורן ישראל:

 בבקשה, תשאל שאלת הבהרה. מר מוטי ששון:

לנו עכשיו אני לא יודע אם ראש העיר קרא את התשובה לפני שהוא הקריא  מר מורן ישראל:

אותה בפעם הראשונה, אבל מרבית מה שכתוב פה למעט אירועים קהילתיים 

 ודברים שהם נקודתיים כאלה ואחרים ודברים,

 מה שאלת ההבהרה? מר מוטי ששון:

 שנייה אני רגע, מר מורן ישראל:

 אתה לא מרצה פה עכשיו. שאלת הבהרה, שאלה. תשאל שאלת הבהרה. מר מוטי ששון:

. היא 0-3בסופו של דבר מרבית מה שענית לא מתייחסת לפעילות לגילאי  ל:מר מורן ישרא

 מתייחסת לפעילות הורים שזה אנחנו מכבדים ומעריכים.

 את הפעילות ההורית לא עושים יחד? מר מוטי ששון:

 שהם פעילויות, 0-3-שנייה. למעט טיפטף שמקיים פעילויות ל מר מורן ישראל:

 סליחה. אתה לא מרצה פה. מה השאלה? מר מוטי ששון:

 .0-3אני לא מראה פעילויות שאתה מדבר על  מר מורן ישראל:
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 אוקיי, אז זה מה שקיבלת. זה מה שנתנו, מר מוטי ששון:

 מורן. 0-3-מורן כל הפעילויות עוסקות ב מר יוסי זיידה:

 בדיוק. מר מוטי ששון:

 כן, או בהורים שלהם ובהורים שלהם, מר מורן ישראל:

 אז זהו, זה שאתה לא יודע זה לא אומר כלום. אני עובר לשאילתא הבאה. ששון: מר מוטי

 מוטי אתה זוכר שאנחנו יודעים?  מר מורן ישראל:

אני עובר לשאילתא הבאה, בבקשה. אני יודע שזה לא מוצא חן בעינייך,  מר מוטי ששון:

 אפשר להבין. אוקיי בבקשה, מורן ישראל שאילתא הבאה.

ש לעניין חריגה "ר המועצה מורן ישראל בנושא חוות דעת היועמשל חב –שאילתא  .7

 מסמכות של בעלי משרות אמון.

בחוזר  10אוקיי. אז בהמשך לישיבת מועצת העיר הקודמת ולסעיף, לסעיף  מר מורן ישראל:

הנחיות משותף למשרד הפנים והממונה על השכר במשרד האוצר על העניין, 

ן המקומי שאני מניח שהיועצת העסקת עובדים במשרות אמון בשלטו

המשפטית כמו שהבטיחה בישיבה הקודמת הציצה בסעיף הרלוונטי שאני 

גם ציינתי אותו בפירוש בישיבה פה. מה חוות דעתה של היועצת המשפטית, 

לא מה דעתו של ראש העיר. מה חוות דעתה של היועצת המשפטית בעניין 

שמועסקים במשרות אמון  הנחיות והוראות שניתנו לכאורה על ידי עובדים

לעובדי עירייה בין אם באופן ישיר או בין אם בהודעות ובמיילים, שבחלק 

מהמיילים עד כמה שאני מבין וראיתי מופיעה גם היועצת המשפטית בהעתק 

שמי שמנחה זה משרות האמון. עכשיו, נשמח לשמוע את חוות דעתך מה את 

 בדי עירייה. חושבת על כך שמשרות האמון נותנות הנחיה לעו

 למיטב ידיעתי, מר מוטי ששון:

 לא, אני לא שאלתי אותך. אני שואל את היועצת המשפטית. מר מורן ישראל:

אז אני עונה על התשובה, לא היועצת המשפטית. למיטב ידיעתי אנו פועלים  מר מוטי ששון:

על פי חוזר מנכ"ל משרד הפנים. במידה וידוע לך על חריגה, אנא העבר 

 י כדי שאטפל.לידיעת

היועצת המשפטית הבטיחה לנו בישיבה הקודמת שהיא תיתן לנו את חוות  מר מורן ישראל:

דעתה ומכיוון שלא ידעתי אם היא תיתן או לא תיתן, ציינתי את זה 

 בשאילתא באופן מפורש ואני מבקש את חוות דעתך ואם אפשר אותה בכתב.

 זו לא שאלת הבהרה. מר מוטי ששון:

אני, מכיוון שלא קיבלנו את זה בכתב ידעתי שהייתי צריך להעלות את זה  אל:מר מורן ישר

 כשאילתא.
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ימים לא  10-מהישיבה הקודמת, גם אם אתה זוכר הייתה חופשת סוכות ש עו"ד יונת דיין:

עבדנו ולצערי את השבוע האחרון כולל היום למעשה אני בחופשת מחלה, 

למשרד הפנים לבקש אם יש להם הייתי עם עקירת שיני בינה. תודה. פניתי 

איזשהם הבהרות לאותה שורה בנוהל ונעניתי שהם מגבשים לי את המידע 

מהאגף המקצועי, לא מהלשכה המשפטית שם. היום עוד לא הספקתי לראות 

אם קיבלתי מענה לזה. אני לא שכחתי, ברגע שיהיה לי מענה. אם יהיה לי 

רי המועצה ישמעו את זה. משהו להבהיר מעבר לשורה בנוהל כמובן כל חב

 אין פה,

שנייה, עד שתימצא התשובה של שאלת ההבהרה אני אשמח לדעת כיצד איך  מר מורן ישראל:

את קוראת את החוזר עצמו ומה את מבינה ממנו עד אשר, כיועצת המשפטית 

 אנא יעצי לנו משפטית כיצד את מבינה את הסעיף הזה.

 ששאלת. זו לא שאלת הבהרה לשאלה מר מוטי ששון:

אבל היועצת המשפטית הבטיחה לישיבה הזאת חוות דעת. מאחר והיא  מר מורן ישראל:

 רוצה,

 אמרה לך את מה שאמרה ובזה נגמר העניין. מר מוטי ששון:

מאחר והיא רוצה להיעזר בייעוץ המשפטי של משרד הפנים זה לגיטימי. אני  מר מורן ישראל:

 אשמח לדעת,

 אתה מפריע לניהול הישיבה. סליחה מר מוטי ששון:

 אתה ממשיך לא לתת ליועצת המשפטית להגיב לנו על ייעוץ משפטי. מר מורן ישראל:

 היא ענתה לך, אבל זה לא שייך לשאילתא. מר מוטי ששון:

 לא, היא לא ענתה. מר מורן ישראל:

 זה לא שייך לשאילתא.  מר מוטי ששון:

 על ייעוץ משפטי, מר מורן ישראל:

תקשיב רגע, יש שאילתא אתה מקבל תשובה. אתה רוצה שאלת הבהרה,  ששון:מר מוטי 

 אתה מקבל תשובה. אתה לא מקיים דיון. 

אתה ממשיך להשתיק את היועצת המשפטית בישיבה שהיא צריכה לתת את  מר מורן ישראל:

 חוות דעתה.

 תסבירי לו. מר מוטי ששון:

 אני עניתי שאני מחכה כרגע, עו"ד יונת דיין:

 הוא לא שמע, עוד הפעם. מוטי ששון:מר 

 ללשכה המשפטית של משרד הפנים.  עו"ד יונת דיין:
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 כן, אבל אמרת עד שהיא תגיע. ואם היא לא תגיע? מר מורן ישראל:

 סליחה, אל תפריע לה. אני קורא אותך לסדר פעם ראשונה. מר מוטי ששון:

 לא את זה הבנתי, לישיבה הבאה, מר מורן ישראל:

 סליחה אל תפריע לה. אל תעני לו יותר, בזה נגמר העניין. שון:מר מוטי ש

 סליחה ראש העיר, אתה לא יכול להפריע ליועצת המשפטית, מר מורן ישראל:

 אתה עושה, אתה עושה צחוק מישיבת המועצה. מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול, מר מורן ישראל:

 לא, מר מוטי ששון:

 ית,להגיד ליועצת המשפט מר מורן ישראל:

 שאלת שאילתא, לא, מר מוטי ששון:

 לא לתת חוות דעת משפטית.  מר מורן ישראל:

 לא אבל היא ענתה לך. מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול, מה לעשות. מר מורן ישראל:

 היא ענתה לך, מר מוטי ששון:

 זה תפקידה. היא נמצאת בישיבה, מר מורן ישראל:

 ואתה רוצה לעשות משחק, מר מוטי ששון:

 לא, אתה משחק במועצה.  מורן ישראל: מר

 לא, לא. תשמע אני מבקש ממך, מר מוטי ששון:

 אני מבקש מהיועצת המשפטית, מר מורן ישראל:

 היא אמרה לך כבר. מר מוטי ששון:

 אני שואל אותך. שבישיבה הבאה יהיה לנו חוות דעת? מר מורן ישראל:

 היא מגבשת.  שמעת מה שהיא אמרה לך? מר מוטי ששון:

 אתה, כמה זמן? מר מורן ישראל:

 היא מגבשת, מתי שיהיה לה היא תביא לך. מר מוטי ששון:

בישיבה, בין לבין הייתה חופשה והייתה חופשת מחלה. בישיבה הבאה תהיה  מר מורן ישראל:

 אני שואל אותך. לנו חוות דעת ראש העיר?

היא מגבשת והיא  אמרה לך?בבקשה שאילתא הבאה. שמעת מה שהיא  מר מוטי ששון:

 תעביר לידיעתך. 
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 הלאה,אני עובר לשאילתא הבאה. 

 תעבור רגע ליעקב שביקש. מר יוסי זיידה:

 אין בעיה. זמן סביר בעינינו זה עד הישיבה הבאה. מר מורן ישראל:

 כן לישיבה הבאה.  מר מוטי ששון:

 זה אליי, תעבור להצעה השלי. מר יעקב מזרחי:

 בקשה. איפה אתה יעקב?ב מר מוטי ששון:

 .16אני הצעה  מר יעקב מזרחי:

 לא אז רגע, למה לדלג ככה? מר בר שי:

 הוא מבקש להקדים כי הוא צריך לצאת. בבקשה יעקב אישרתי. מר מוטי ששון:

 במקום ניסן אני. במקום ניסן כאילו. מר יעקב מזרחי:

 לא אבל כאילו, גב' אלינור מטלון:

 ביקשת. יעקב, יעקב, לא במקום, מר יוסי זיידה:

 אלינור הוא צריך לצאת, תני לו. מר שחר האס:

 יעקב תשאל. מר יוסי זיידה:

 חבר'ה הוא צריך לצאת. מר מוטי ששון:

 הכול בסדר יעקב. מר שחר האס:

 בבקשה יעקב תקרא. מר מוטי ששון:

 אנחנו חברי המועצה מאפשרים לו. מר מורן ישראל:

 בנושא סקר סיכוניםשל החבר פנחס אלרון  –שאילתא  .10

האם מתבצע מדי שנה סקר סיכונים למערכות המידע של הרשות העירונית  מר פנחס אלרון:

ומה היו הממצאים של הסקר האחרון? סך הכול לעירייה יש בסיסי מידע 

מאוד מאוד גדולים ומחזיקים בהם בסיסי מידע של כל התושבים. אנחנו לא 

נכנס לנו למערכות ואחרי זה גם  רוצים שלעירייה יהיה מצב שאיזה האקר

 חס וחלילה נגיע לכופר ורצינו לדעת מי שומר עלינו.

אוקיי. סקרי סיכונים מבוצעים במערכות המידע של העירייה בהתאם לחוק  מר מוטי ששון:

חודשים במאגרים בעלי רמת אבטחה  18הגנת הפרטיות ותקנותיה כל 

אלף חשבונות של  100משתמשים ו/או מעל  100גבוהה, מאגר מונה מעל 

נושאי מידע. ממצאי סקר הסיכונים יש בהם כדי לחשוף מידע על מערכות 

העירייה, מידע שיכול להיעשות בו שימוש לרעה ולכן לא ניתן להעבירה. ככל 
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שעולים ממצאים הם מוצגים בפני ועדת היגוי לאבטחת מידע המטופלים 

 בהתאם לתכנית עבודה לניהול סיכונים. 

 אפשר רק לדעת מי יושב בועדת היגוי הזו? לרון:מר פנחס א

ועדה מקצועית שמונתה על פי חוק והתקנות יושבים בה בעלי התפקידים  מר מוטי ששון:

 המקצועיים מעולם המיחשוב והמשפט.

 יש נציגים של המועצה? מר פנחס אלרון:

 ועדה מקצועית. מר מוטי ששון:

 אוקיי. מר פנחס אלרון:

 אוקיי, אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 גם שלי. מר פנחס אלרון:

 גם כן. מר מוטי ששון:

 של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא הביוב ברחוב שנקר –שאילתא  .11

מתי מתכוונת עיריית חולון לשים קץ לבעיה בה עולה הביוב על גדותיו ברחוב  מר פנחס אלרון:

 שנה?  20כבר מעל  40שנקר 

ית הביוב הגולש ברחוב שנקר הינה מסובכת, הפתרון לבעיה הזו הינו סוגי מר מוטי ששון:

בפעילות בכמה מישורים. במקרה נמצא כאן יושב ראש התאגיד וגם 

המנכ"ל. התאגיד מבצע שטיפות מסיביות של הקו לאורך שנקר, 

ההסתדרות, טשרניחובסקי, גולומב, גן הרצל, אופהיין, רמז ועוד. במסגרת 

מוציאים טונות של מגבונים ולכלוך מהקו שגורמים  השטיפות האלו אנחנו

לסתימות שגורמות לפריצות ביוב בנקודות הנמוכות היחסית, בעיקר ברחוב 

שנקר פינת קלישר ואני מוסיף ליד הבית שלי גם כן ברחוב שנקר פינת יבנה. 

התאגיד הניע בדחיקה שיטת עבודה חדשנית, קו ביוב מאסף חדש בעלות של 

מפיכמן ועד תחנת השבעה לביוב של האיגודן הנמצאת ליד  מיליון ש"ח 15

חניון אגד. קו זה מושלם בימים אלו על ידי חברת נת"ע המניחה את 

התשתיות לקו הירוק של הרכבת. בנוסף רכבת נת"ע מניחה שני קווי ביוב 

חדשים בשנקר משני צדי המסילה בקטע שבין קוגל להסתדרות. עם השלמת 

הקלה משמעותית בזרימת הביוב ברחוב שנקר  הפרויקטים האלו תהיה

שאמורות לפתור את הבעיות הקיימות. סך ההשקעות בביוב באזור זה 

מיליון ש"ח כך שמה שנעשה עכשיו אתה תוכל לראות  20נאמדות בלפחות 

את זה ברחוב שנקר בקטע שמההסתדרות עד רחוב חומה ומגדל כאשר כבר 

קוטר של מערכת הביוב ותבין שכל הם סיימו להכין. אתה צריך לראות את ה

הזריקות של המגבונים יצליחו לעבור שם ועכשיו הם הולכים לקטע מחומה 

 ומגדל עד לכיוון, לכיוון סוקולוב. 
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אני רוצה לתת תשובה לתושבים מתי תהיה, תפתרו את הבעיה הזאת כי לפני  מר פנחס אלרון:

 שנים אמרו להם עוד שנתיים.  6

 כשיו עובדים.מה, ע מר מוטי ששון:

 העבודות בעיצומן. מר יוסי זיידה:

 מתי נת"ע מסיימת? מר פנחס אלרון:

 מאיפה אני יודע? זה הם עובדים על כל הקו של הרכבת הקלה. מר מוטי ששון:

 .10, 5השאלה אם אנחנו יודעים להגיד לתושבים עוד שנה, שנתיים,  מר פנחס אלרון:

 יש לך פה את המנכ"ל.  מר זוהר נוימרק:

 הנה, יענה אריק. מר יוסי זיידה:

אריק יענה לך על הקטע של הביוב והמים וגם צנרת המים הוחלפה שם.  מר מוטי ששון:

 תתקרב, אף אחד לא שומע אותך. תתקרב ותשב ליד עינת.

 לא, זה בסדר. כבר השבוע יש הודעה על סגירת צומת ההסתדרות. מר אריק מולה:

 הסתדרות שנקר. מר בר שי:

 נכון. ינור מטלון:גב' אל

שנקר פיכמן, נכון, מי שם לב ועקב. אנחנו הולכים לשתול שם תא ענק בצומת  מר אריק מולה:

הזה שאמור לרכז אליו את הביוב שמגיע משנקר וכמו שאמרנו יהיו שם שני 

ומשהו סנטימטר יהיה בשני קווים  30קווים. מה שהיום היה בקו אחד של 

ה יקל מאוד מאוד על הביוב. הבעיה שאמרנו סנטימטר, אני חושב, וז 30של 

שנים ועדיין זה לא התבצע כי חיכינו לנת"ע, אין מה לעשות.  6את זה לפני 

נת"ע עושים את זה על חשבונם, לשמחתנו. אנחנו חסכנו פה עבודות בהיקף 

 של עשרות מיליוני שקלים. אני מניח,

 יבואו ויפתחו את זה עוד פעם. גם אתה לא יכול לפתוח ואחרי זה נת"ע מר זוהר נוימרק:

 לא, לא, העובדים שלה לא נוגעים בקווים האלה. גם המים וגם בביוב.  מר אריק מולה:

 מעולה, אפשר לצטט אותך? מר מורן ישראל:

שנה הכנו תוכניות שצופות גם אל פני הפיתוח של התוכנית שתהיה.  30זה  מר אריק מולה:

תכולה של האוכלוסיה בהתאם לתכנית קווים מתוכננים ומכוונים לריכוזה ו

 . 2040או,  40שאושרה לשנת 

 אוקיי, סעיף בא. מר מוטי ששון:

כל זה אני מניח שזה במהלך השנה הקרובה אנחנו נתחיל לראות את  מר אריק מולה:

 ההשפעה של, או ההסתברות של כל העבודות. 

 בר בבקשה.  מר יוסי זיידה:
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 נייה,אפשר, סליחה ש גב' אלינור מטלון:

 סליחה, סליחה. זו שאילתא.  מר מוטי ששון:

 אני יודעת. גב' אלינור מטלון:

 אין שאלות הבהרה. מר מוטי ששון:

 אני לא רוצה שאלת הבהרה על השאילתא. אני רוצה להגיד, גב' אלינור מטלון:

היא רוצה לשאול אותך אם אפשר לסגור את המזגן, למה אתה ישר, אתה  מר מורן ישראל:

 מה היא רוצה להגיד?שמעת 

 תעזוב. בבקשה, אני עובר, בר שי בבקשה. מר מוטי ששון:

 אני יכולה לשאול שאלה אבל בבקשה? גב' אלינור מטלון:

 לא. בבקשה בר שי.  מר מוטי ששון:

 אוקיי, לא צריך. גב' אלינור מטלון:

 יש נהלים. מר מוטי ששון:

 יש נהלים אז אני שואלת, גב' אלינור מטלון:

 שאלתי אם זה קשור לנושא שעכשיו דיברנו עליו. מוטי ששון:מר 

 כן. גב' אלינור מטלון:

 לא. אז את לא יכולה. מר מוטי ששון:

 מה לא? גב' אלינור מטלון:

 הנוהל שמי ששואל את השאילתא מקבל תגובה. מר מוטי ששון:

 זה בנושא שדובר, גב' אלינור מטלון:

 שאלה.היא הייתה כבר שואלת את ה מר בר שי:

 יכולתי כבר לשאול את השאלה ויכולת גם לענות לי. גב' אלינור מטלון:

 כן, בר שי בבקשה. מר מוטי ששון:

 זה לא נעים. יכולתי להגיד כבר את השאלה שלי.  גב' אלינור מטלון:

 הוא יכל גם לענות. מר שחר האס:

 בר בבקשה. מר יוסי זיידה:

 אתם רוצים. יש נהלים, תעבדו לפי הנהלים.אתם לא יכולים לעשות מה ש מר מוטי ששון:

 בר, בבקשה בר.  מר יוסי זיידה:
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של חבר המועצה בר שי בנושא אוזלת היד של העירייה בממשקי  –שאילתא  .12

 ע"העבודה מול נת

אז את השאילתא הזאת הגשתי לפני תופעת הבולענים, כשכולנו רואים מה  מר בר שי:

ה, מסתובבים בעיר, איזה פקקים קורה גם תוך כדי שאנחנו יוצאים לעבוד

יש בעיר ומה, מה התושבים סובלים גם בחניה גם בהליכות במדרכות. אז 

השאילתא היא מה נהלי העבודה של עיריית חולון לפיקוח על העבודות של 

 נת"ע ונת"ע למניעת עיכובים?

 או בולענים. מר שחר האס:

גם סמנכ"ל תשתיות עומדים בקשר גם אני כראש עיר וגם מנכ"ל העירייה ו מר מוטי ששון:

פיקוח מתמיד עם צוותי נת"ע, עם א' ועם ע'. גם עם נתיבי אילון וגם נתיבי 

עירוניים הם עובדים אצלם. להלן מנגנוני הבקרה. תכנית הרק"ל מועברות 

לאישור גורמי המקצוע העירוניים, תנועה, תשתיות, גנים ונוף והנדסה 

ת הערות עד לאישורן. ביצוע, מופעלים ומתבצעת בקרה על התכניות וניתנו

מנהלי פרויקטים הנמצאים בקשר אדוק עם גורמים בנת"ע ונת"ע, מבצעים 

פיקוח עליון כללי על העבודות, מתריעים על אי ההתאמות וכשישנן סוגיות 

שנדרש לפתור או לאשר מתאמים מול גורמי מקצוע עירוניים כגון ניקוז, 

מה לאשר. גנים ונוף מבצעים בקרה מדגמית גנים ונוף, מאו"ר, פיתוח וכדו

על מניעת פגיעה בעצי הרחוב בעת ביצוע עבודות תשתית ואם נדרש אף עוצר 

את העבודות. בגמר כל מקטע מבוצעים תהליכי מסירה מסודרים בשיתוף 

מנהלי הפרויקטים מטעם העירייה, גורמי המקצוע העירוניים, גורמי נת"ע, 

מטעמה ונמסרת תכניות עדות, צילומים,  יועצים מטעם נת"ע והקבלנים

צילומי הקווים, נערכים סיורים משותפים, ניתנות הערות לתיקון עד לאישור 

 וקבלת השטח. 

אז אנחנו רואים בעצם שבהרבה מקומות אין עבודה פעילה ממש במשך  מר בר שי:

שעות היום וגם בתשובה לשאילתא אין באמת התייחסות למה המנגנונים 

ת זה שלא יהיה עיכוב בזמנים בעצם. מה שכתוב פה זה רק שקובעים א

 האכיפה ברמה של הביצוע. 

 תקשיב,  מר מוטי ששון:

אתה רוצה לראות תמונות של העובדים בכל כך הרבה מקומות, אתם רואים  מר מורן ישראל:

 אנשים שעובדים?

 חבר'ה, יש לכם לוחות זמנים שהם צריכים לעמוד בהם.  מר מוטי ששון:

 בסוקולוב הם התחילו עבודות אחרי חצי שנה. בר שי:מר 

תקשיב, אני עונה לך. תוך כדי עבודה לפעמים מתעוררים כל מיני בעיות תת  מר מוטי ששון:

קרקעיות. למשל חברת החשמל, שחברת החשמל עיכבה אותם ועדיין מעכבת 
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יכול לנגוע לא אותנו. את נת"ע. ויש לך בעיה עם פתאום בזק ואתה לא 

במרכזת החשמל ולא במרכזת של בזק. אתה צריך להזמין אותם והם 

צריכים להגיד לך מתי הם באים כי הם לא יוציאו צוותים ממקומות אחרים 

ויביאו עכשיו אליך. לכן יש, מי שבנה ומי שעוסק בתשתיות יודע שיש כל 

ע שהם הזמן בעיות שמתעוררות בשטח שצריך לפתור אותן. מבחינתי ברג

מסיימים את העבודה ואני מקבל, אני לא מקבל אותה כי זו לא עבודה שלי 

 זו עבודה של נת"ע אבל אני מקבל את העבודה מנת"ע אז אני יכול לפקח.

 יש מנגנון פיצוי אם הם מתעכבים בעבודות או כל דבר אחר? מר בר שי:

 אני מתפלל רק שיעמדו בלוחות זמנים.  מר מוטי ששון:

 אז רק להתפלל. מר בר שי:

 כשאני רואה איך שהם עובדים ויש לי ביקורת עליהם, מר מוטי ששון:

 אני מתפלל שאני לא אמות מאיזה בולען מוטי. מר שחר האס:

 עכשיו עובדים בחלק הזה, מחרתיים עובדים בחלק השני. אבל אני, מר מוטי ששון:

 יש מחסור בכוח אדם גם. מר זוהר נוימרק:

יש את הפיקוח, אתם צריכים להבין שזה חתיכת מתחם גדול מאוד,  אבל מר מוטי ששון:

 ארוך מאוד לאורך קילומטרים רבים והם צריכים לעמוד בלוחות הזמנים.

אז אם עכשיו הם עובדים פה ולמחרת הם החליטו לעבוד בקצה השני, אני 

 לא יכול להגיד להם. הם בעלי הבית. 

שרים את התכניות. זה אומר שאם אתם כן, רשמת בתכנון שאתם מא מר מורן ישראל:

 מאשרים,

 מאשרים תכניות מה שקשור לעירייה. מר מוטי ששון:

 אז תדעו להגיד להם אתם לא מסיימים פה כמו שצריך אל תתחילו את הבא. מר מורן ישראל:

למשל בשבוע שעבר או לפני שבועיים מנכ"ל העירייה היה בסיור של יותר,  מר יוסי זיידה:

לם בכל האתרים של נת"ע עם אנשי מקצוע מטעמנו על מנת כמעט יום ש

 באמת לייצר גם בקרה, גם ביקורת, גם הסתייגויות. עושים,

המנכ"ל לא עושה בקרה אני מקווה כי אם אתם סומכים על זה שהמנכ"ל  מר מורן ישראל:

 יעשה בעצמו בקרה,

 ם האלה,חבר'ה, חבר'ה, תעזוב נו. מורן אתה לא מבין בדברי מר מוטי ששון:

 מוטי אתה לא יצאת הרבה זמן מהעיר בבוקר. מר מורן ישראל:

 כל הצוותים האלה עובדים. מר מוטי ששון:



 554פרוטוקול  13.11.2022 –ליום  60מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

40 
 

אתה הולך ברגל לעבודה זה בסדר. הדרג המקצועי נכנס לעיר בבוקר אז הוא  מר מורן ישראל:

 לא חווה את מה שהתושבים חווים.

 איזה שטויות אתה מדבר. מר מוטי ששון:

 אתם כנראה לא מבינים מה זה אומר לצאת בבוקר מהעיר. שראל:מר מורן י

 מורן כולנו, מר יוסי זיידה: 

 הם לא יודעים.  מר מורן ישראל:

 אתה יודע הכול? קראת הכול? נו באמת. מר מוטי ששון:

מורן אני גרה בחולון והתחילו לעבוד אצלנו. עבדו שבועיים ופתאום יום אחד  גב' נעה צ'פליצקי:

 או.הם לא ב

 מדהים, מה עושה העירייה עם זה? מה עושה? מר מורן ישראל:

 מה זה קשור לעירייה? מר מוטי ששון:

 ראש העיר אומר, מר מורן ישראל:

אתה עושה הצגה. אתה לא מבין, לא הבנת ועדיין אתה לא מבין. זה לא רק  מר מוטי ששון:

אתה תבוא בעצות לקרוא, תלמד לראות עבודה בעיניים ולהבין. ואחר כך 

 כאלה ואחרות. אתה לא מבין כלום. אתה מדבר, מדבר.

 שחר צודק. אנחנו רואים עבודה בעיניים כל יום. מר מורן ישראל:

 אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 בר בבקשה. מר יוסי זיידה:

 מה קורה בתל אביב, תראו מה קורה ברמת גן. אחר כך תדברו.  מר מוטי ששון:

 אבל את מבינה שזה לא תקין? נור מטלון:גב' אלי

 איך את מבינה גדולה? למה שלא תבין? מר מוטי ששון:

 למה אתה צועק עליה ולא מעיר לה?  מר מורן ישראל:

 אני אומר לה, היא מבינה הכול כמוך. מר מוטי ששון:

 גם נעה אמרה. גב' אלינור מטלון:

 אני עובר לסעיף הבא,  מר מוטי ששון:

 נור. אלינור. בר, בבקשה בר.בבקשה אלי 

 

ס המגינים "של חבר המועצה בר שי בנושא מגרש חולות סמוך לביה –שאילתא  .13

 שהפך לחניון משאיות מסוכן
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כן, אז זה גם ראיתי למחרת שהגשתי את השאילתא באמת הייתה, התכנסה  :מר בר שי

 הועדה ואישרה שם תמרור. אני אקריא את השאילתא 

 זה לא קשור לשאילתא בר.אבל  :מר יוסי זיידה

 חלילה, שום דבר לא קשור. :מר מורן ישראל

מול בית הספר המגינים ישנו מגרש חולות אשר הפך זה  5-9אז ברחוב חזית  מר בר שי:

זמן רב למגרש משאיות ואוטובוסים המסכן את תושבי האזור. לא פעם 

לו נענים התושבים כי התמרור הקיים לא מאפשר אכיפה אפקטיבית. באי

פעולות נוקטת העירייה על מנת להסדיר שטח הפקר כך שלא ישמש כחניות 

 משאיות ואוטובוסים בסמיכות למוסדות החינוך ולבניינים?

השטח המדובר הינו שטח בחלקו העירוני וחלקו פרטי. השטח העירוני  מר מוטי ששון:

טון ואכיפה על ידי  6הוסדר על ידי תמרור האוסר חניית משאיות מעל 

יקוח העירוני. השטח הפרטי לא בשליטת העירייה ועל כן מקודמת תכנית הפ

שאושרה בועדת התמרור להצבת בולדרים בקצה המדרכה במטרה למנוע 

 כניסת משאיות בשטח הפרטי. אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. אלינור בבקשה. 

 

של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא תוכנית העבודה של עיריית  –שאילתא  .14

 חולון לבני נוער

 טוב. מה תכנית העבודה של עיריית חולון עבור הנוער לשנה הקרובה? גב' אלינור מטלון:

בימים אלה מנהלת מחלקת הנוער נמצאת לקראת סיום בניית תכנית  מר מוטי ששון:

 העבודה מלאה ומעמיקה של המחלקה.

 ?2023העבודה  אפשר יהיה לקבל אותה לישיבה הבאה לקראת שנת גב' אלינור מטלון:

 אני לא יודע. מתי שיסיימו.  מר מוטי ששון:

 יש לנו גם בסוף דצמבר ועדת נוער וצעירים. גב' גליה עומרד לוי:

 שזה יעלה שם? גב' אלינור מטלון:

 יעלה שם. גב' גליה עומרד לוי:

 אוקיי, תודה. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי, אני עובר לשאילתא הבאה אלינור. מר מוטי ששון:

 

של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא חוסר בצהרונים מתחילת שנת  –שאילתא  .15

 הלימודים 
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בבקשה. טוב, כמו שאתם כבר דיברנו לא פעם ולא פעמיים על הצהרונים.  גב' אלינור מטלון:

הורים רבים אשר עידכנו ברישום המוגדר לגנים כי הם מעוניינים בצהרון 

טמבר שהצהרון לא ייפתח. נכון להיום התבשרו רק בסוף אוגוסט תחילת ספ

עדיין ישנם גני ילדים שעבורם לא נפתחו הצהרונים כגון בית דיין, מיתר, 

אני ראיתי את  מצדה וכרמל. מדוע לא נפתחו ומה צפי פתיחת הצהרונים?

 התשובה.

לא נפתחו בגלל מחסור גדול מאוד בסייעות ובכוח אדם. לשמחתי כל  מר מוטי ששון:

 יר נפתחו.הצהרונים בע

 נפתחו בחודש האחרון? גב' אלינור מטלון:

 כולם. מר זוהר נוימרק:

 לא, לא, כל הצהרונים שההורים, מר קובי מכלוף:

 לא, לא, פתוחים כבר כרגע. מר יוסי זיידה:

 לא, כל הצהרונים שההורים נרשמו בזמן. מר קובי מכלוף:

 במועד. מר יוסי זיידה:

 צהרונים. מחר בבוקר, 5או  4ו בזמן עדיין יש הורים שלא נרשמ מר קובי מכלוף:

 קובי נכון לסוף אוקטובר שהשאילתא הזאת נכתבה זה לא היה נכון. מר מורן ישראל:

 מחר בבוקר יש ישיבה. מר קובי מכלוף:

 בסדר, התשובה היא עדכנית. כרגע. מר יוסי זיידה:

 כולם נפתחו. מר קובי מכלוף:

 בחירות בשביל שיפתחו צהרונים נעשה בחירות כל הזמן.אם זה מה שצריך,  מר מורן ישראל:

 מי שקמה, בבקשה. מר מוטי ששון:

 עקיבא זינגר יציג בפניכם את המאזן. מר אריק מולה:

 

של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא מחירי חניה הגבוהים במכון  –שאילתא  .16

 הטכנולוגי

אנחנו מדברים כבר מעל שנה, מוטי, מוטי. תתייחס רגע נו.  עזוב מורן, עזוב. מר יעקב מזרחי:

לשמחתנו הוקם פה  אנחנו מדברים שנה וחצי על נושא החניה בעיר. כן?

הבניין של המכון הטכנולוגי, מעונות הסטודנטים ובתוכו חניון. שהחניון הזה 

בעצם נועד שהסטודנטים שתופסים את אזורי החניה של אזורי המצוקה 

להם יותר נוח כי יש להם חניון. מסתבר שהמחירים שם זה שלנו יהיה 

 ש"ח לרכב לחודש מנוי. אז מה קורה בעצם? 980מחירים מרקיעי שחקים, 
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הסטודנט שאין לו כסף ללימודים הוא מעדיף לתפוס את החניה של 

 האזרחים. 

 כולל מע"מ. מר מאיר חלבי:

ורשה? עכשיו מה שקורה פה מוטי, מה זה משנה עכשיו מע"מ, מה הוא עסק מ מר יעקב מזרחי:

אתה ממשיך לתפוס את החניות של האזרחים שם שהם גם ככה במצוקה. 

למה לא הגעתם להבנות עם המכון הטכנולוגי שהסטודנטים יקבלו במחיר 

 מוזל חניה?

 בבקשה, אני אענה לך. מר מוטי ששון:

ר אפשרות לחנות גם למה, ומעבר לזה האם מותר, האם ניתן לתושבי האזו מר יעקב מזרחי:

 במחיר מוזל? אני מדבר על תושבי הרחובות הסובבים.

 יעקב תקשיב טוב. מר מוטי ששון:

 אוקיי. מר יעקב מזרחי:

 5עלויות החניה הצפויות בחניון המכון הטכנולוגי הן שתי שעות ראשונות  מר מוטי ששון:

 24שי ש"ח. מנוי חוד 36ש"ח לשעה. בנוסף שקל לכל רבע שעה. מנוי יומי 

 ש"ח. החניון פתוח לכל אזרח.  900שעות, 

 מוטי זה יקר. מר יעקב מזרחי:

רק רגע. החניון בבעלות, בהקמה ובבעלות של המכון הטכנולוגי והוא זה  מר מוטי ששון:

שקובע את התעריפים. אנחנו לאורך כל הדרך דרשנו תעריף מוזל ככל שניתן 

שהם נושאים את  אבל אל תשכח שהם השקיעו כל כך הרבה כסף שם

 הדברים האלה.

ש"ח על חניון. לא, אני  960חודשים  3עיריית תל אביב לוקחת לסמסטר  מר יעקב מזרחי:

 מראה לך.

 יעקב זה לא חניון של העירייה. מר מוטי ששון:

 אבל יש לך שם השפעה. מר יעקב מזרחי:

 ש"ח?  5ברור שיש. איך נתתי לך  מר מוטי ששון:

 את השעה, מוטי לא הולכים לשם שעה. אנשים גרים שם.  עזוב מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

תשמע רגע. לא, אנשים, אנשים באים מוטי ליום שלם שם. חלק גרים שם.  מר יעקב מזרחי:

 זה מעונות.

 מי שגר שם לאן הוא צריך ללכת? מר מוטי ששון:

 מה זה למה? מה? הוא נוסע לחמותו, לחברה שלו, לקניות. מר יעקב מזרחי:
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 חבר'ה, יעקב. יעקב, יעקב זה מה שרצית לדעת? מר מוטי ששון:

 מוטי השאלה אם אתה יכול, אתה הבטחת לתושבים באזור שם, אמרת להם, מר יעקב מזרחי:

 ש"ח? זה לא אומר, 5מה זה  מר מוטי ששון:

 אבל אתה לא בא לחשבון שעתיים. הוא גר שם. גב' אלינור מטלון:

בערב מהעבודה זה יוצא להם חניון מלא. זה  17:00-לא, אבל הם באים ב מר יעקב מזרחי:

יש לך אפשרות  לעשות מחיר מיוחד? הרבה כסף. יש אפשרות לשבת על זה?

 מוטי.

 ברור. גב' אלינור מטלון:

תשמע, דיברתי עם נשיא המכון. דיברנו, יוסי דיבר עם המנכ"ל והסברנו להם  מר מוטי ששון:

 לאפשר ליותר ויותר סטודנטים לחנות ושלא יחנו בחוץ. שיעשו כל מאמץ כדי

 אבל זה עניין של כסף. מר יעקב מזרחי:

 גם ביקשנו, מר יוסי זיידה:

 מה אתה רוצה שנקנה? מה? טוב יעקב. זו התשובה. מר מוטי ששון:

גם ביקשנו מהם שבפרסומים שלהם לא יציעו את הרחובות הסמוכים  מר יוסי זיידה:

 לסטודנטים.

 כי המחיר גבוה אז הם חונים ברחובות הסמוכים, בטח. יעקב מזרחי:מר 

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 יוסי, ברגע שהמחיר גבוה הם הולכים לרחובות הסמוכים. זו הבעיה.  מר יעקב מזרחי:

 נכון. גב' אלינור מטלון:

 אני אבדוק, אוקיי. חבר'ה אתם תכתיבו למכון הטכנולוגי כמה הוא, מר מוטי ששון:

 אתה יכול. אתה יכול להכתיב. אני יכול להכתיב? ר יעקב מזרחי:מ

 אני לא יכול להכתיב. מר מוטי ששון:

 אתה יכול להכתיב, אתה ראש העיר.  מר יעקב מזרחי:

יעקב אתה עשית את הפוליטיקה שלך, עכשיו אתה יכול ללכת. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 הפוליטיקה. בשביל זה חיכית? בשביל זה חיכית נו, לעשות את

 שי, כן.  מר יוסי זיידה:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 כולם פה, כולנו מודעים,  מר שי קינן:

 בדיוק. גב' אלינור מטלון:
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לבין חניון שהם בנו. יחד עם זאת צריך להבין את ההבדל בהוצאה פר חניון.  מר שי קינן:

היום.  ש"ח. לכל 2.5במכללה למינהל לא לשעה ראשונה, לכל היום גובים 

פעם בחודש.  20עכשיו במידה ובאת יומיים שלוש בשבוע מילא. נניח שבאת 

 נמוך מהחניון החודשי. 20ש"ח שזה פי  50זה יוצא 

שי אני לא מכיר את הנתונים שאתה אומר. תשלח ונבדוק אותם. אני מוכן  מר מוטי ששון:

 לבדוק את מה שאמרתם. 

שבבינתחומי בכלל לא משלמים אבל בואו, זו אחיזת חבר'ה אתם יודעים  מר אמנון ארץ קדושה:

אלף ש"ח  50-ו 40עיניים. שכר הלימוד לצורך העניין במקומות האלה זה 

 שבמכון הטכנולוגי,

 ומה בתל אביב? באוניברסיטת תל אביב? מר יעקב מזרחי:

 תל אביב, גב' אלינור מטלון:

 רגע סליחה, למה את מפריעה לו?  מר מוטי ששון:

 אני מדייקת. ור מטלון:גב' אלינ

 לא מדייקת, אז אני אומר שי. מר מוטי ששון:

 זו מכללה.  מר יוסי זיידה:

 הגזבר נראה לי ששכחת מה זה להיות סטודנט במדינת ישראל.  מר מורן ישראל:

 חברים, בזה נגמר. בבקשה, ארי, ארי בבקשה. מר מוטי ששון:

 אלרון. , פנחס 10לא פנחס אלרון קודם.  מר יוסי זיידה:

 לא, לא, בבקשה אלרון. מר מוטי ששון:

 מוטי ידבר פעם נוספת עם נשיא המכון וינסה שוב. מר יוסי זיידה:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 ואפשר יהיה תשובה בישיבה הבאה? גב' אלינור מטלון:

 כן, אנחנו עושים את הדברים בלי קשר לבקשות.  מר יוסי זיידה:

 אלרון.  בבקשה מר מוטי ששון:

 31.12.2021חות כספיים של תאגיד ''מי שקמה'' ליום "דו .17

 שלום לכולם. מר עקיבא זינגר:

 בוא, בוא, זינגר. בוא, בוא.  מר זוהר נוימרק:

 '.21לדצמבר  31-טוב, דו"חות כספיים של ''מי שקמה'' מ מר עקיבא זינגר:

 לא שומעים אותך. מר מוטי ששון:
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 צרה את הדו"ח. שנה נוספת חיובית,אני אציג בק מר עקיבא זינגר:

 מה עם מיקרופון? מה עם מיקרופון? מר שחר האס:

אני מזכיר שוב פעם, ל''מי שקמה'' אין השפעה על התעריפים. לא על הרכישה  מר עקיבא זינגר:

המים מאפשרת  ולא על המכירה. היא רק יכולה להתייעל בנקודות שרשות

מיליון ש"ח. לצערי הרב יש מיסים  9-להם. והתאגיד לכן מסיים ברווח של כ

'. בסופו של 20על תאגידי המים, נגמרו הימים הטובים, החל מאמצע שנת 

מיליון ש"ח רווח נקי לתאגיד. התאגיד משקיע כולל באמצעות נת"ע  8.5דבר 

ם תשתיות. מאידך הוא מיליון ש"ח בשנה זו בשיקו 32-כמו שנאמר מקודם כ

מיליון והשקיע  24-גבה דמי הקמה שזה ההשתתפות של היזמים בפיתוח, בכ

 מעל,

 מיליון זה בחולון? 30-ה מר מורן ישראל:

 בכל התאגיד.  מר זוהר נוימרק:

 כמה מתוכו בחולון? מר מורן ישראל:

 הרוב.  מר זוהר נוימרק:

 לא, בחולון.  מר מורן ישראל:

 שיך. תמ מר מוטי ששון:

 זהו. מר קובי מכלוף:

 שאלות יש. מר מוטי ששון:

 תמשיך להרוויח כמה שיותר. מר חיים זברלו:

 נכון. כל הכבוד.  מר מוטי ששון:

 אנחנו משקיעים,  מר זוהר נוימרק:

 . מי בעד?2021לדצמבר  31הדו"חות הכספיים של ''מי שקמה'' מיום  מר מוטי ששון:

 .אושרזה רק הצגה.  לא אין אישור, מר זוהר נוימרק:

 אני עובר לסעיף הבא. כתב הסמכה. מר מוטי ששון:

 

ש לעניינים "לתבוע בביהמ 302680509ד ליאור לב ת.ז. "הסמכת עובדת עירייה עו .18

 מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכה 

שנתיים  גייסנו תובעת נוספת לכתבי העזר העירוניים בשם ליאור לב. היא עו"ד יונת דיין:

עורכת דין. היא עשתה את ההתמחות שלה אפילו אצלנו פה לפני שנתיים עם 
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היכרות בתחום הפלילי ואנחנו זקוקים להסמכת המועצה כדי לגשת 

 לפרקליטות שגם תוכל להופיע.

לפקודת העיריות מחליטה מועצת  264אוקיי. בתוקף סמכותה לפי סעיף  מר מוטי ששון:

 מניין מיום, כמה זה היום? העיר חולון בישיבתה שמן ה

 .13 עו"ד יונת דיין:

 ,13 מר מוטי ששון:

 לנובמבר. עו"ד יונת דיין:

להסמיך את עובדת העירייה ליאור לב, עורכת דין, ת.ז.  2022לנובמבר  מר מוטי ששון:

להתייצב ולתבוע בבית המשפט לעניינים מקומיים בחולון בכל  302680509

בשל עבירה על החיקוקים המפורטים להלן אשר נעברה  תביעה פלילית

בתחום שיפוטה של עיריית חולון. חבר'ה, כל זה שקיבלתם את הרשימה. עם 

 כל הרשימה. בסדר? אוקיי, מי בעד?

 מוטי אני רציתי לפני ההצבעה לגבי הצביעה.  מר מאיר חלבי:

 לפני ההצבעה. מר שחר האס:

להם כתב אישום, הם עשו את מה שצריך והעירייה ישנם תושבים שהוגש  מר מאיר חלבי:

הולכת ראש בראש עד כתב האישום לבית המשפט. יש, יש גם פה השכל 

 הישר,

 חלבי תביא לי דוגמה כמו שצריך. מר מוטי ששון:

 יכול להיות אם היד מאוד רכה על כתבי אישום.  מר מאיר חלבי:

 תביא דוגמה קונקרטית אני אבדוק לך. מר מוטי ששון:

יש לי דוגמה קונקרטית וגם זוהר יודע את זה. אי אפשר, אי אפשר ללכת עם  מר מאיר חלבי:

 התושבים ראש בראש. עשו את מה שעשו,

חלבי אתה שואל אותי שאלה, אני לא יודע. תעביר את הפניה אליי אני  מר מוטי ששון:

 אבדוק לך, אני אתן לך תשובה.

 אוקיי. מר מאיר חלבי:

בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד אמרנו?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. כתב הסמכה.. אושראין נגד, אין נמנעים. 

 

 ד יניב נמר טל"ד חמד לביא ועו"ד דנה חדד, עו"עדכון כתבי הסמכה ל:עו .19

 המכהנים. דנה חדד, יניב נמר עורכי הדין התובעים  3יש עכשיו את  ד יונת דיין:"עו 
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וחמד לביא. יש להם כבר את ההסמכה ואת אישור הפרקליטות. פשוט היו כמה תיקוני חקיקה  

בחוקים מסמיכים ראשיים ולכן ניתן עוד כתב ההסמכה. אנחנו מבקשים רק 

 את האישור לזה.

טה מועצת לפקודת העיריות החלי 260אוקיי. אז בתוקף סמכותה לפי סעיף  מר מוטי ששון:

להסמיך את  2022לנובמבר  13עיריית חולון מישיבתה שמן המניין מיום 

להתייצב ולתבוע בבית  027426832עובד העירייה יניב נמר טל, עורך דין, ת.ז. 

המשפט לעניינים מקומיים בחולון בכל תביעה פלילית בשל עבירה בחיקוק 

ריית חולון. כל מהחיקוקים המפורטים להלן שנעברה בתחום שיפוטה של עי

 החוקים האלה שמופיעים.

 אותו נוסח גם עורכת דין חמד לביא. עו"ד יונת דיין:

 , אוקיי בסדר.44אותו נוסח.  מר מוטי ששון:

 אותו נוסח גם לעורכת הדין חמד לביא וגם לעורכת הדין דנה חדד.  עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 אתה צריך להצביע. ל:מר מורן ישרא

בעד. אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אושרנגד, אין נמנעים. 

 

עמותה ''חנה  –אישור חוזה/הסכם הקצאה עיריית חולון  –חוות דעת משפטית  .20

 לבון פינת ביאליקרחוב  154חלקה  6872יוסף'' בית כנסת ליוצאי בבל גוש 

חוות דעת, אישור חוזה הקצאת עיריית חולון לעמותת תפילת חנה ויוסף בית  מר מוטי ששון:

רחוב  154חלקה  6872גוש  580583987כנסת ליוצאי בבל, עמותה רשומה 

 לבון פינת רחוב ביאליק.

וזה אישרתם את ההקצאה ולפי נוהל משרד הפנים עכשיו מאשרים את הח עו"ד יונת דיין: 

 עצמו אחרי שגם העמותה אישרה אותו.

, שלח אותו יחיאל אטיאס עורך דין. אוקיי, מי 2022לאוקטובר  26-החוזה מ מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד,  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד? 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושראין נמנעים. 

 

 היטלים ואגרת פסולתבקשת להארכת תוקף  .21

 הארכת ההיטלים.  עו"ד יונת דיין:

יש פה בקשה להאריך את ההיטלים שבעצם התוקף שלהם מסתיים בסוף  :מר אמנון ארץ קדושה

השנה הזו. אנחנו פשוט עדיין אוספים נתונים אחרונים על בדיקות. התהליך 
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, הזה שצריך לאשר אותו גם בחברת ג'יגה, חברה שמופעלת במשרד הפנים

גם אישור משרד הפנים, גם מועצה. אנחנו לא נספיק לעשות את זה עד סוף 

חודשים. אם נספיק לפני אז נביא כבר את  6שנה. נבקש את ההארכה עד 

 ההיטלים זאת אומרת לאישור המועצה עוד פעם.

 שוב. מר בר שי:

 על איזה היטלים מדובר? מר שי קינן:

 שצ"פ. מר אמנון ארץ קדושה:

 שטח ציבורי פתוח. יין:עו"ד יונת ד

 סלילה וכבישים ואגרת פסולת. מר אמנון ארץ קדושה:

 מה, למה אנחנו מחכים בעצם? אתה יכול להסביר שוב למה אנחנו מחכים? מר בר שי:

שנים אנחנו צריכים להגיש תחשיב חדש  5אנחנו צריכים להגיש תחשיב. כל  :מר אמנון ארץ קדושה

ח המון זמן, זה איסוף נתונים ובקרה למשרד פנים. אז התחשיב הזה לוק

שלנו ובדיקות. אחרי זה צריכים להגיש למשרד הפנים לאישור, לחברה, 

ואחר כך לאישור משרד הפנים, פרסום ברשויות, כמובן שגם אישור מועצה 

בדרך. אנחנו לא נספיק לעשות את זה עד סוף שנה. אני מבקש את ההארכה 

 ך לפני נביא את זה.חודשים. אם נספיק את כל התהלי 6-ל

 את התחשיב המלא אתם מביאים אלינו גם? מר מורן ישראל:

 כן, כן. זה דורש, עו"ד יונת דיין:

אתה רוצה את כל התחשיב? אתה מקבל את התעריף, לא את התחשיב.  מר אמנון ארץ קדושה:

 האישור למועצה הוא על תעריף לא על תחשיב.

 צים מעיינים בתחשיב גם. אין שום בעיה. נכון, חברי מועצה שרו עו"ד יונת דיין:

 לא, תקשיב זה תחשיב שאוספים את כל העלויות, את כל הזה, מר אמנון ארץ קדושה:

 מצוין. מר מורן ישראל:

 הוא מבין גדול, הוא תן לו. תעביר לו.  מר מוטי ששון:

 ככה לומדים. מר מורן ישראל:

 מי בעד? מי בעד? מר מוטי ששון:

 אין בעיה. :קדושהמר אמנון ארץ 

 מי בעד? מי בעד? מר מוטי ששון:

 זה כולל היטלי פיתוח? מר ראובן קייקוב:

 זה היטלי פיתוח. מר אמנון ארץ קדושה:
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 6נמנעים.  5, 4בעד. מי נגד? מי נמנע?  12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרנמנעים. 

 

 ב"בנושא חשבונות בנק של בתי ספר בניהול עצמי/חינוך מיוחד/חט המלצה לנוהל .22

המלצה לנוהל בנושא חשבונות בנק. חברי מועצה ברשותכם. בישיבה  עו"ד יונת דיין:

הקודמת הבאנו לכם טבלה ארוכה ומסודרת של עדכון מורשי חתימה 

לפי החוק ולפי נוהל משרד החינוך. מכיוון  בחשבונות בנק של בתי ספר.

שקורה לצערנו לאורך שנה או סביב פתיחת שנת לימודים לפעמים שינויים 

אם זה נציג ההורים, אם זה סייעת של גננת שמתחלפת, אם זה מזכירת בית 

ספר, מנהל וכן הלאה, גיבשנו איזשהו נוהל שאם תאשרו אותו אז נוכל לפעול 

כל פעם לעצור ולחכות חודש לחברי מועצה שיאשרו ככה באופן שוטף ולא 

שינוי ולא לעכב לא חשבונות בנק ולא פעולות עצמאיות כאלה. וכמו שתראו 

 בנוהל, גם פעם בחצי שנה זה מגיע אליכם הרשימה המלאה ממילא לאישור.

 ? אני פשוט רשום כל חצי שזה יגיע לעיון מועצת העיר אבל5 4אפשר להוסיף  מר מורן ישראל:

חצי שנה זה מעין תיחום קלנדרי. אני מבקש להוסיף סעיף נוסף שאומר 

בטרם סגירת כל חשבון יובא לעיון לצורך העניין שהחשבון יתאפס, כספי 

הורים לצורך העניין עם חתימה של מוסמך לצורך העניין מטעם בעל החשבון 

שאכן כספי ההורים שנשארו ביתרות הושבו חזרה להורים עם חתימה כזאת 

שיגיע שכל בית ספר מבחינתי מבין, לא צריך להביא לנו את הדברים עצמם, 

 אלא טבלה מסודרת שמראה שאכן היתרות הושבו.

 הכסף לא חוזר. מר קובי מכלוף:

 מה זאת אומרת? מה, מה לא הבנתי קובי. יתרות של, מר מורן ישראל:

 רגע, רגע, מר מוטי ששון:

 .אנחנו מחזירים להורים מר מורן ישראל:

 אבל זה לא סוף שנה קלנדרית, זה סוף שנה. גב' נעה צ'פליצקי:

 זו שנת לימודים. מר זוהר נוימרק:

ולכן אני לא מייחס חשיבות לעניין הקלנדרי שצוין פה ואני אומר בטרם  מר מורן ישראל:

סגירת חשבון, הרי כל שנה צריך לסגור את החשבון של השנה הקודמת נכון? 

 קנו אותי אם אני טועה. כי נפתחת שנה חדשה. ת

 לא שנייה, רגע. מדובר פה על הפרוצדורה. עו"ד יונת דיין:

 מצוין, בפרודצורה, כן. מר מורן ישראל:

 פתיחת חשבון הבנק עצמו או שינוי מורשי החתימה בחשבון הבנק. עו"ד יונת דיין:
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 לא, רשום גם סגירת חשבון בנק. מר מורן ישראל:

למשל שנסגר גן ילדים או במידה שנסגר בית ספר מה שלא כל כך במידה  עו"ד יונת דיין:

 קורה,

 אבל בכל שנה כשאתם מחליפים שינויים, מר מורן ישראל:

 מוחלפים מורשי חתימה בלי לפתוח ולסגור חשבון. עו"ד יונת דיין:

על הכיפאק. אז עכשיו את מוסיפה לי גם בלי שום קשר לסגירת חשבון, בתום  מר מורן ישראל:

שנת פעילות של בית ספר/גן/כל מי שאתם פותחים לו חשבון בנק יצוין  כל

בטבלה עמודה נוספת שבעמודה הזאת מצוין האם הושבו היתרות של כספי 

ים על כולם כשאנחנו נאשר את זה, נקודה. -ההורים. נשמח לראות את הוי

זה נראה לי, מכיוון שאנחנו מביאים נוהל אני חושב שהדרך שלנו כמועצה 

שות בקרה אפקטיבית היא גם להוסיף את העמודה הזאת. זה נראה לי לע

 עמודה מאוד לגיטימית על מנת שנדע שהיתרות הושבו חזרה ליעדן. 

 קודם לראות שיש יתרות. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, דרך אגב יש דרכים גם ובאיזה סכום. מר מורן ישראל:

 רגע, זה הנוהל המקובל? מר מוטי ששון:

 אנחנו קובעים את הנוהל עכשיו. ראל:מר מורן יש

 לא, אבל היא התכוונה לסגירת חשבון. גב' נעה צ'פליצקי:

 הנוהל הוא פרוצדורה, מר מוטי ששון:

 אני לא אמרתי את הסגירה. אמרתי בתום. מר מורן ישראל:

 לא רגע סליחה, מורן. מר מוטי ששון:

משנים מורשי חתימה בחשבון  הנוהל הזה עוסק בפרוצדורה בלבד. באיך עו"ד יונת דיין:

קיים. קורה לעתים נדירות אבל קורה גם שנסגר גן ואז נסגר חשבון, אוקיי. 

הוא לא עוסק במהות הפעולות או בתוכן הפעולות או אם יש יתרות שנת 

לימודים או אם אין יתרת שנת לימודים. מה שאתה מדבר עליו נמצא גם 

ני אם אני לא טועה כי עסקת בחוזר מנכ"ל אחר שאתה מכיר אותו טוב כמו

בו לא מעט ויש גם בקרה של מינהל החינוך על זה, למיטב זיכרוני הם גם 

 לקחו רואה חשבון חיצוני שיבקר על זה.

 וגם רואה חשבון חיצוני. מר זוהר נוימרק:

מאחר ואנחנו יוצרים פה נוהל שלא היה לפני כן, תקני אותי אם אני טועה  מר מורן ישראל:

 נכון?

שוב, הנוהל הוא נוהל של פרוצדורה נטו. אני לא חושבת שבתוך נוהל  ד יונת דיין:עו"

 פרוצדורה צריך להכניס,
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 אז אנחנו סבורים אחרת. מר מורן ישראל:

 אוקיי, אתה רוצה להוסיף. רגע, יש פה נוהל קיים, יש פה נוהל של פרוצדורה, מר מוטי ששון: 

 ים אותו. אנחנו יוצרים את הנוהל.הוא לא קיים, אנחנו יוצר מר מורן ישראל:

 אתה מערבב שני דברים שלא קשורים. מר אמנון ארץ קדושה:

 כן, זה משהו טכני לגמרי. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה טכני לחלוטין. מר מורן ישראל:

 מה שאתה מבקש זה משהו מהותי מאוד, מאוד מהותי. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה משהו אחר. זה שהטכני הוא מהותי מר מורן ישראל:

כספי הורים, היום הנושא הזה מבוקר בבתי הספר וגם זה עלה פה במועצה  מר אמנון ארץ קדושה:

לא פעם ולא פעמיים. היום החינוך מבקר שבסוף כל שנה מפרסמים את 

 הכספים להורים. זה לא קשור. 

 אני לא מבין מה החשש. מר מורן ישראל:

 לא חשש. מר מוטי ששון:

 אדוני הגזבר, תשב בבקשה רגע. ישראל:מר מורן 

 זו דעתי. :מר אמנון ארץ קדושה

 לא, תעמוד. מה זה תשב? מר מוטי ששון:

 אני שמעתי את דעתך. מר מורן ישראל:

 זו דעתי המקצועית. אתה יכול לא לקבל אותה, זה הכול. :מר אמנון ארץ קדושה

 אני לא מקבל אותה. מר מורן ישראל:

 זכותך. מר אמנון ארץ קדושה:

 טוב חברים, אמרת את מה שאמרת. חברים, מר מוטי ששון:

 אני מבקש להצביע על זה כסעיף. כסעיף. מר מורן ישראל:

 זה פרוצדורה. מר מוטי ששון:

 מורן תעלה את זה כהצעה. מר קובי מכלוף:

 אבל ההצעה עולה עכשיו. מר שחר האס:

 קובי אתה מפספס.  מר מורן ישראל:

 ה לא נמצא במה שמדברים.ז מר קובי מכלוף:
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כי כל נושא שהוא על סדר היום מותר לך להציע  אתה טועה. אתה יודע למה? מר מורן ישראל:

עליו הצעה ומותר להצביע עליה. וההצעה שלי היא להוסיף סעיף נוסף 

 שאומר עמודה בסך הכול שאומרת האם הושבו היתרות או לא.

 אחר מסבירים לך.אבל זה לא קשור זה סעיף  מר זוהר נוימרק:

 אתה אל תגיד לי מה קשור או לא. אני חושב שזה קשור. מר מורן ישראל:

 מדברים פה על נושא של החלפת מורשי חתימה. זה הכול. מר זוהר נוימרק:

 או שינוי, מר מורן ישראל:

 או פתיחה או סגירה. גב' אלינור מטלון:

 למה אתם מתנגדים? מר מורן ישראל:

 תם חוששים?ממה א מר שחר האס:

 ממה אתם חוששים? ממה אתם חוששים? ממה אתם פוחדים, אני לא מבין. מר מורן ישראל:

 חברים זה הנוהל.  מר מוטי ששון:

 כאילו אתם מפחדים לחשוף משהו, באמת. זו התחושה.  מר שחר האס:

 סליחה חברים, זה הנוהל. מר מוטי ששון:

 זה לא לגיטימי? זה לא לגיטימי, מר שחר האס:

 זה לא קשור. זה לא קשור. מר מוטי ששון:

 אני לא מבין. מר שחר האס:

נעה, נעה, חבר'ה, חבר'ה יש פה נוהל שמציעה היועצת המשפטית שישבו,  מר מוטי ששון:

שמדברת רק על הפרוצדורה. לא על המהות בכלל. להחליף מורשי חתימה, 

מה זה קשור מישהי כבר היא לא גננת אז מחליפים אותה עם הגננת החדשה. 

 למה שאתם מבקשים? מי בעד, סליחה, מי בעד,

עכשיו אלינור הייתה גננת,  מוטי רגע שאלה. אתה אומר מחליפים גננת נכון? גב' אלינור מטלון:

 עכשיו מורן הפך להיות גננת. האם הוחזר כל הכסף להורים?

 מה הקשר? מר זוהר נוימרק:

 לא מעניין את הציבור. זה לא מעניין, זה מה אתה אומר לי מה הקשר? מר מורן ישראל:

 אבל אם מחליפים את הגננת למה שיחזירו את הכסף? לא,  מר קובי מכלוף:

זה בדיוק מה שאתה  החליפו גננת צריכים להחזיר את הכספים, מה הקשר? מר זוהר נוימרק:

 מדבר.

 אני ציינתי בפירוש, בסוף, בסוף שנת הלימודים, מר מורן ישראל:

 סליחה מורן, מורן, מורן. מי בעד, מי בעד, מי בעד, ן:מר מוטי ששו
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 רגע לפני הבעד. מר מורן ישראל:

 סליחה רגע. לא, סליחה. מר מוטי ששון:

 לפני הבעד. מר מורן ישראל:

מי בעד? מי בעד?  מי בעד, מי בעד הנוהל הקיים שהגישה היועצת המשפטית? מר מוטי ששון:

1 ,2 ,3 ,4 , 

 ,4.5וצה לנסח את הסעיף המוצע. הסעיף המוצע אני ר מר מורן ישראל:

סליחה אני קורא אותך לסדר פעם ראשונה. אני לא נתתי לך זכות דיבור,  מר מוטי ששון:

 אמרת את מה שאמרת. 

 תן לי להציע אותו, תן לי להגיש את הסעיף. מר מורן ישראל:

 אמרת, אתה רוצה להכניס סעיף. מר מוטי ששון:

 גיד לך מה הסעיף אבל.אני א מר מורן ישראל:

 נו אמרת אותו דבר. מר מוטי ששון:

 לא נכון. מר מורן ישראל:

 בבקשה, תגיד את הסעיף. נו תגיד כבר את הסעיף. מר מוטי ששון:

אומר שבתום כל שנת פעילות תועבר, כמו שיש פה כל חצי שנה  4.5סעיף  מר מורן ישראל:

לכם זה טכני, טכני. בסוף  ביקורת, דו"ח אחר אוקיי? זה אפשרי. שלא יגידו

כל שנת פעילות שהסתיימה ויש חשבון בנק פתוח, כל חשבונות הבנק 

הפתוחים יועברו לבקרה של מועצת העיר עם עמודה אחת בלבד שעונה על 

השאלה האם נותרו יתרות של הורים והאם הם הושבו להורים. נקודה. לא 

 קיימת. שום דבר אחר. זה עמודה פשוטה וכמו שאמרו לכם, היא

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 רק שזה יגיע. מר מורן ישראל:

 שמענו את ההצעה שלך. אוקיי, תודה רבה.  מר מוטי ששון:

 עכשיו אתם תחליטו אם זה מגיע או שאתם ממשיכים להסתיר אותו. מר מורן ישראל:

 חברים. נעה, נעה. מר מוטי ששון:

כבר אני הייתי מרוויחה את זה יותר, הרבה הרבה יותר לראות אם גובים  אם גב' נעה צ'פליצקי:

 לפי התיק, אם הכול מאושר בתיק.

 מדהים, מדהים. מר מורן ישראל:

 נעה, נעה. בבקשה. אני חבר'ה מספיק. אמרת זה לא הנושא. מר מוטי ששון:

 זה בדיוק הנושא. מר מורן ישראל:
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 אתה מפריע לי.מורן אני אוציא אותך,  מר מוטי ששון:

 אתה רוצה להוציא, תוציא. נו מה אתה רוצה שאני, מר מורן ישראל:

אבל אני לא רוצה להוציא אותך אז אני מבקש שלא תפריע. מה החוצפה  מר מוטי ששון:

 הזאת?

 אבל אם יש חובה? מר מאיר חלבי:

 חברים יש מנגנוני בקרה. חבר'ה שמעתם מה שאמר אמנון? חברים. מר מוטי ששון:

 חבר'ה. מר יוסי זיידה:

חברים שמעתם מאמנון הגזבר שיש מנגנוני בקרה על הדברים האלה. תחזור  מר מוטי ששון:

 על זה אמנון עוד פעם מה שאמרת.

שהנושא הזה עלה כבר בכמה מועצות, גם כאן. יש מנגנוני בקרה שבסוף כל  מר אמנון ארץ קדושה:

רים. זה לא קשור לנושא שנה בודקים שמחזירים את הכספים של כספי ההו

 ניהול החשבון או זכות החתימה בחשבון בכלל. 

 מותר לנו בנוהל לבקש דברים, מר מורן ישראל:

אוקיי מי בעד. רגע סליחה מורן. מי בעד, עזוב אותו הוא מחפש לעשות  מר מוטי ששון:

הצגות. מי בעד ההצעה המקורית שהוגשה על ידי היועצת המשפטית של 

. אחר כך נביא את ההצעה שלך. מי 2022באוקטובר  23-, מ11העירייה? מי, 

 , את ההצעה הזאת שאני מקריא אותך. לא שלך. 3, 2, 1 בעד?

 מה זאת אומרת? אנחנו רוצים להוסיף, לא להוריד. מר מורן ישראל:

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד. אוקיי. לאור מה שאישרנו,

 רגע. ועכשיו מי בעד התוספת. עו"ד יונת דיין:

נגד.  11, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי נגד? 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד התוספת של מורן?  מר מוטי ששון:

 ירד. ירד לאור זה, 

 .11לא היה  מר מורן ישראל:

 יש בקרה על זה מוטי. יש בקרה. מר קובי מכלוף:

 יש, מה הבעיה? ר מוטי ששון:מ

 יש בקרה. מר קובי מכלוף:

 מה הבקרה? מר מורן ישראל:

יש בקרה הנה הוא אמר. בוא אני אגיד לך משהו, עם כל הבקרה הזאת ברגע  מר קובי מכלוף:

שועד הורים, זה כספי הורים ברגע שועד הורים חותם ואומר שמעבירים את 

 הכסף לשנה הבאה הכסף נשאר בבתי הספר.
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 אז אנחנו רוצים לדעת. אנחנו רוצים לדעת. אנחנו רוצים לדעת.  מר מורן ישראל:

 אז אני אומר לך. מר קובי מכלוף:

 רגע, מר מורן ישראל:

 חבר'ה נגמר, נגמר.  מר מוטי ששון:

 ברגע שהועדים מחליטים בתוך בתי הספר להשאיר את זה, מר קובי מכלוף:

 זר מנכ"ל.יש מועצת עיר ויש חו מר מורן ישראל:

 חברים. אנחנו עובדים על פי חוק. יש מנגנוני בקרה, מר מוטי ששון:

 איך נקרא הבקרה הזאת? רק תגידו לי. מר מורן ישראל:

יש יועצת משפטית שהחליטה את הנוהל הזה ולא צריך לערב דבר ודבר. זה  מר מוטי ששון:

ובר לסעיף נושא של פרוצדורה. גננת פרשה, צריך להחליף את החתימה. אני ע

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושרהבא. מה הסעיף? 

 .24 מר יוסי זיידה:

 

הסמכה שבעבור  203423280הסמכת מפקח רישוי עסקים מר שחר אשכנזי ת.ז.  .23

 עבודתו בתפקיד זה בעירייה

, הסמכה 203423280ת.ז.  הסמכת מפקח רישוי עסקים מר שחר אלגרסי מר מוטי ששון:

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 שבעבור עבודתו בתפקיד זה בעירייה. מי בעד?

בעד. אין נגד אין  16, שחר אתה לא? בעד? לא חשוב. 16, 15, 14, 13, 12, 11

 אני עובר לסעיף הבא. .אושרנמנעים, 

 הארכת שירות. מר יוסי זיידה:

 

 31.03.2024שטיין ספרנית במדיטק עד לגב' גלינה שבר –הארכת שירות  .24

 . 31.03.24הארכת שירות לגברת גלינה שברשטיין ספרנית במדיטק עד  מר מוטי ששון:

לאפריל,  31-למרץ, הבקשה הייתה במקור ל 31-בטעות הארכנו לה עד ה מר יוסי זיידה:

 '.23-סליחה ל

 18. 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11 ,10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני עובר לסעיף הבא. הסמכת מפקח רישוי  .אושרבעד. אין נגד אין נמנעים. 

 עסקים מר שחר אשכנזי, ת.ז.,

 עשינו, עשינו מוטי.  מר יוסי זיידה:

 סליחה. עדכון תקציב רגיל. מי מציג? רחמים. מר מוטי ששון:
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 2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .25

 -ל 1,582,493,448-ערב טוב. אז יש לנו כאן את הרכיבים של התקציב. מ רחמים בינוני:מר 

. הכול מצוין פה, אתם רואים שמשרד 10,320. סך הכול 1,582,503,768

 הבריאות השנה לא מתקצב אותנו בעיקור כלבים וחתולים.

 אבל איך אנחנו יודעים את זה רק עכשיו בעצם שהוא לא מתקצב? מר שי בר:

כי עכשיו הודיעו שהם לא מתקצבים אבל אנחנו את ההוצאה אנחנו מוציאים  מר רחמים בינוני:

 במלואה. את כל הכסף,

 זה לא אומר שאנחנו, מר מוטי ששון:

העירייה תספוג את זה. מה שראש העיר, העירייה תספוג את זה ולכן זה לא  מר רחמים בינוני:

 מוריד בהוצאה. אני מוריד את ההכנסה.

 '?22לא, בשלב הזה בשנה הם מודיעים שהם לא מתקצבים את  שי בר:מר 

 למה זה מפתיע אותך? מר זוהר נוימרק:

 '.22את  גב' אלינור מטלון:

פה ההכנסות שקיבלנו ממקהלות, פעילות צעירים, משרד לשוויון חברתי.  מר רחמים בינוני:

ות כנגד זה אתם רואים פה את ההוצאות. יש פה עלייה בביטוח אחרי

בכירים. יש פה עדכוני שכר שאנחנו עושים לפי התקציב, קורסים. אם יש 

 שאלות.

 . פעילות תרבות, פעילות צעירים. מה זה?3.2.2.7-כן. ב גב' אלינור מטלון:

 מחלקת צעירים, את מדברת על מה? מר רחמים בינוני:

 פעולות תרבות והעשרה.  3.2.2-7. 2על עמוד  גב' אלינור מטלון:

אלף ש"ח מהפעילות של אגף, הכרטיסים שעושים  30פשוט יש פה הכנסה של  ם בינוני:מר רחמי

 מכל מיני זה שהם עושים.

 יש חלק מהפעילויות שעושים באליעזר ובג'סיקה. עו"ד יונת דיין:

 מכירת כרטיסים. מר שחר האס:

 מראים איזשהו דמי רצינות והבטחת הגעה. עו"ד יונת דיין:

 וק. העלות היא מאוד נמוכה אבל בסוף זה מסתכם. בדי מר רחמים בינוני:

 כנראה שזה עושה טוב. גב' אלינור מטלון:

 יאללה, יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:
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רישום תכולה. אז גם, כאילו שאלה די דומה. אנחנו רק בשלב  6.1.3.4רגע כן,  מר בר שי:

 הזה,

היו הרבה הובלות של החינוך זה הובלות. זה הובלות. מה שקרה שבקיץ  מר רחמים בינוני:

 והיינו צריכים לתקצב את זה. 

 מה זה הובלות של החינוך? גב' אלינור מטלון:

 אה, גם הם החליטו לעבור? מר מורן ישראל:

לא, לא, לא. פשוט פתחו הרבה מוסדות, הרבה גנים, הרבה בתי ספר ולכן  מר רחמים בינוני:

מגיעים ציודים, אתה רוכש ציודים. מגיע מהמחסן צריך להעביר  היה צריך.

 אותם אליך.

 אז כאילו זה לא נחשב בתקציב של הרכש? מר בר שי:

 בגלל שפתחו בתי ספר חדשים. גב' נעה צ'פליצקי:

 כן ירבו, כן ירבו. מר מאיר חלבי:

 יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 אלף ש"ח מכשירי כתיבה. 18חזות העיר.  7.3.2.2, 4 כן, יש לי שאלה. עמוד גב' אלינור מטלון:

כן, מכשירי כתיבה. רק שתדעו שהעלויות של ההדפסות מאוד מאוד יקרות.  מר רחמים בינוני:

בחזות עושים שם הרבה הדפסות וכל הדיו וכל הטיונרים מאוד מאוד יקר. 

 זה העלויות.

 על מדפסות? לא מכשיר. גב' אלינור מטלון:

 מדפסות, זה לא העטים. וני:מר רחמים בינ

על פי מכתבו של  2022אוקיי, מי בעד? מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

-שמסתכם ב 23.10.22-רחמים, של גזבר העירייה אמנון ארץ קדושה מה

, 4, 3, 2, 1הן בצד ההוצאות והן בצד ההכנסות. מי בעד?  ₪ 1,582,503,768

בעד. אין נגד, אין נמנעים. אני עובר לסעיף הבא.  13, 12 ,11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 . אושרנמנעים. אני עובר לסעיף הבא.  5, 4, 3, 2, 1סליחה.  מי נמנע?

 

 2022רים לשנת "עדכון תב .26

. התב"ר, 23.10.2022-תב"רים על פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה מה מר מוטי ששון:

 .ש"ח בבקשה רחמים.7,344,573-ב תוספת התב"ר מסתכמים

וממשלתית זה בעיקר משרד  4,343,000טוב, אתם רואים פה שהתוספת היא  מר רחמים בינוני:

מיליון. לבנייה בבית ספר קיבלנו פה הרשאה ממשרד  3.001-החינוך ב

החינוך, שיפוצי קיץ, רכישת מבנים יבילים אז יש פה את התוספת העירונית, 
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מיליון ש"ח, אתם  2דים, שיפוץ מתנ"ס נאות רחל שיקום בית ספר עתי

 רואים פה את התוספות. קצר. 

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אם לא, מי בעד?  שאלות יש? מר מוטי ששון:

 .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16

 גיד מקודם.מה שרציתי לה אני יכולה להגיד משהו? גב' אלינור מטלון:

 הישיבה נעולה, עכשיו תגידי. מר מוטי ששון:

לא, הישיבה לא נעולה אם אני מדברת. בעצם מה שבאתי לשאול מקודם  גב' אלינור מטלון:

ועצרת אותי, יש לנו הרי סגירת הרחובות של שנקר עד ההסתדרות, שנקר עד 

. האם סוקולוב, חומה ומגדל פחות או יותר סוגרים שם הרי את כל הרחובות

אפשר לדבר עם הפיקוח ולתת הוראה בעצם שיתחשבו בתושבים שם ולא 

ימים שהרחובות סגורים כי האנשים שם הולכים  3-יחלקו שם קנסות ב

מסתובבים, מוציאים את הרכב. אין להם איפה לחנות, אין חניות בבניינים, 

 ימים האלה. 3-מבטלים להם את הכול. ב

 סכן חיים.כל עוד זה לא מ מר מורן ישראל:

 כל עוד זה לא מסכן חיים כמובן. גב' אלינור מטלון:

בטיחות, עניין של בטיחות. לא תמיד זה מסכן חיים אבל זה שאלה של  עו"ד יונת דיין:

 בטיחות.

 בסדר, מה שבטיחות הוא מסכן חיים. מר מורן ישראל:

באדום לבן או  לא מעבר חצייה כמובן וכדומה אבל כן אם אנשים מחנים גב' אלינור מטלון:

 משהו כזה או באמת להתחשב בהם.

 ואם צריך את זה באישור המועצה אז נאשר את זה במועצה. מר מורן ישראל:

 כי זה לא, גב' אלינור מטלון:

 אני לא יכול לעשות משהו בניגוד לחוק מורן.  מר מוטי ששון:

 אפשר לתת הוראה להתחשב.  גב' אלינור מטלון:

יבות של בטיחות או הוראות בחקיקה ארצית של חניה בצומת ודברים יש נס עו"ד יונת דיין:

 כאלה. שם זה קצת בעיה. 

 האם אפשר אבל להתחשב בתושבים שאין להם מקום חניה? גב' אלינור מטלון:

 בקיצור זה נאמר, אנחנו מבקשים את ההתחשבות של העירייה. מר מורן ישראל:

 מי שגר שם בבניין, גב' אלינור מטלון:

 זה לא רק שם, זה בכל המקומות שעושים. והר נוימרק:מר ז
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ימים זוהר. אין להם חניה, הם לא יכולים להיכנס לבית  3אבל שם סוגרים  גב' אלינור מטלון:

 שלהם. הם לא יכולים לחנות בחניה.

 חודשים לא נכנס. 4מוטי כבר  מר זוהר נוימרק:

 זה לא אומר שזה תקין. גב' אלינור מטלון:

חברים דבר פשוט. חברים, הורדנו פקחים. גם הפקחים מגלים רגישות,  ששון:מר מוטי 

 מגלים רגישות.

 אבל לבקש שיהיה. גב' אלינור מטלון:

תשמעי, גמרנו. הם מגלים רגישות במה שקשור שהוא מפריע לתנועה או  מר מוטי ששון:

מפריע או יש בעיה בטיחותית או חונים במעבר חציה או חונים במדרכה, אז 

 אני לא יכול להגיד להם אל תבצעו את החוק.

 לא אמרתי את זה. אמרתי, גב' אלינור מטלון:

 אבל הם יודעים, הם מתחשבים. תודה רבה הישיבה נעולה.  מר מוטי ששון:
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